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MERKNADER: 
 
Møtet var innkalt på lovlig måte. Sakslista var kunngjort i distriktets lokalaviser, og 
dokumentene var utlagt til ettersyn ved kommunens tre biblioteker. 
 
Ordfører Odd Henriksen og varaordfører Kjell Sverre Jakobsen ledet møtet. 
 
Som kulturinnslag fikk kommunestyret høre kulturskolelærer Yuri Penev med elevene Synne 
Tangen og Aila Christiane Johnsen. 
 
Det var ingen merknader til innkallinga 
 
Merknader til dagsorden: 

• Ottar Skjellhaug (AP): 
Undersøkelse rasfare Sulitjelmadalen og i Sulitjelma. Er denne ferdig? 

• Nils Christian Steinbakk (FL): 2 spørsmål ang. trafikksikkerhet.  
1. Gangveier i Hauan munner ut i overgang i kryss ved Hauan brua. Aktiviteten på 

Krokdalsmyra har økt trafikken her. Det er ikke lyspunkt på området. Det meldes 
om brøytekanter og ikke lys. 

2. Foreldreutvalget ved Vestmyra barnehage har tatt opp stenging av innkjøring fra 
Fugleveien til Tiurveien. Det har oppstått farlige situasjoner ved henting. Hva er 
begrunnelsen for at innkjøringen er stengt? 

 
Dagsorden med merknader ble enstemmig godkjent. 
 
Svar på spørsmål: 
Ottar Skjellhaug: Rådmannen svarte. Rapport er bestilt og skal være ferdig innen utgangen av 
året. 
Nils Christian Steinbakks spørsmål besvares i kommunestyremøtet 16.12.10. 
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 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 
 
      JournalpostID:   10/10808      
 Arkiv sakID.:   10/2636  Saksansvarlig:  Berit Vestvann Johnsen  
Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Kommunestyre 
 

Sak nr.:    068/10 KOMMUNESTYRE Dato:  14.12.2010 
 
 
 
 
GODKJENNING AV MØTEBOK 
 
 
Vedlegg: Møtebok nr. 8/2010 
 
Sammendrag: 
 
Se vedlagte møtebok. 
 
INNSTILLING : 

 
Vedlagte møtebok nr. 8/2010 godkjennes. 

 
 
KOM-068/10 VEDTAK-  14.12.2010 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 



 
 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 
 
      JournalpostID:   10/10806      
 Arkiv sakID.:   10/2634  Saksansvarlig:  Berit Vestvann Johnsen  
Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Kommunestyre 
 

Sak nr.:    069/10 KOMMUNESTYRE Dato:  14.12.2010 
 
 
 
 
DELEGERTE SAKER I PERIODEN 
  
 
Sammendrag: 
 
 
DKOM. 015/10: SØKNAD OM SERVERINGSBEVILLING - RESTAURANT NAPOLI 2 
AS, FAUSKE 
 
VEDTAK : 

 
I.h.h.t delegasjonsvedtak i kommunestyret sak 51/10, gjøres slikt vedtak. 
 
 
Restaurant Napoli 2 AS, Storgt. 83, 8200 Fauske, gis serveringsbevilling som omsøkt. 
 

- Organisasjonsnr: 995981165 
- Styrer: Shewan Abdulla Salem 
- Stedfortreder: Nasir Abbas Al. Hasnawi 
- Åpningstider: 11.00 – 24.00 

 
Vedtaket er hjemlet i lov om serveringsvirksomhet (serveringsloven). 
Det forutsettes at driften skjer i H.h.t gjeldene lover og forskrifter. 
 
Bestemmelser i Røykeloven må følges. 
 

 
Vedtaket kan ankes til Fylkesmannen i Nordland, jmf. Kommunehelseloven §4A-12 og 
Forvaltningsloven §29. Frist for anke er 3 – tre – uker fra mottakelsen av brev. 
 
 
DKOM. 016/10: SØKNAD OM SERVERINGSBEVILLING - KAFE LEIVSETHUSET 
 
VEDTAK : 

 
I.h.h.t delegasjonsvedtak i kommunestyret sak 51/10, gjøres slikt vedtak. 
 

 
Kafe Leivsethuset, Fauske Bygdetun, 8200 Fauske, gis serveringsbevilling som omsøkt. 



 
• Organisasjonsnummer: 996124541 
• Styrer / daglig leder: Ewa Fjellstrôm, Solvollvn. 9B, 8206 Fauske 
• Åpningstider: kl. 11.00 – 16.00 

 
Vedtaket er hjemlet i lov om serveringsvirksomhet (serveringsloven). 
Det forutsetter at driften skjer i h.h.t gjeldende lover og forskrifter. 
 
Bestemmelser i røykeloven må følges. 

 
 
 
 
INNSTILLING : 

 
Delegerte saker tas til orientering. 

 
 
KOM-069/10 VEDTAK-  14.12.2010 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 



 
 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 
 
      JournalpostID:   10/10807      
 Arkiv sakID.:   10/2635  Saksansvarlig:  Berit Vestvann Johnsen  
Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Kommunestyre 
 

Sak nr.:    070/10 KOMMUNESTYRE Dato:  14.12.2010 
 
 
 
 
REFERATSAKER I PERIODEN 
  
 
Sammendrag: 
 

 Dok.ID Arkivsak ID Brevdato    Avsender/Mottaker Tittel 

 10/10486 I 08/1683 16.11.2010 Mattilsynet - 
Regionkontoret for 
Nordland 

OPPNEMNING AV 
DYREVERNNEMND FOR 
SALTEN FOR PERIODEN 
01.01.2011 - 31.12.2012 

 10/10804 X 10/2210 01.12.2010  UTTALELSE FRA 
DRIFTSUTVALGET 

 
 
INNSTILLING : 

 
Refererte dokumenter tas til orientering. 

 
 
KOM-070/10 VEDTAK-  14.12.2010 

 
Nr. 10/10804: 
Nils Christian Steinbakk (FL) foreslo: 
Det vises til den enstemmige uttalelsen fra driftsutvalget 17. november 2010. 
Kommunestyret slutter seg til uttalelsen og kostnader innarbeides i budsjett for 2011. 
 
FL’s forslag ble forkastet med 23 mot 8 stemmer. 
Resten av referatene ble enstemmig tatt til orientering. 

 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 



 
 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 
 
   JournalpostID:   10/9082      
   Arkiv sakID.:   10/422  Saksbehandler:  Jan Erik Johansen  
Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Kommunestyre 
 

Sak nr.:    072/10 PLAN- OG UTVIKLINGSUTVALG Dato:  16.11.2010 
 071/10 KOMMUNESTYRE  14.12.2010 
 
 
 
 
FORSLAG TIL REGULERINGSPLAN FOR SULITJELMA SKOLE 
 
 
   
 
Vedlegg: Planbeskrivelse, plankart, reguleringsbestemmelser og ROS-analyse. 
 
Sammendrag: 
 
1. gangs behandling. 
 
A/S Salten Kartdata (SKD) fremmer på oppdrag fra Fauske kommune forslag til 
reguleringsplan for Sulitjelma skole. 
 
Planområdet på ca. 17,1 daa omfatter bl.a. dagens skoleområde, deler av vegen Sandnes kalt 
Øverveien på folkemunne og Rishammaren. Eiendommer som berøres er 119/1 
(hjemmelshaver-Statskog SF), 119/233 (hjemmelshaver-Statskog SF, fester-Fauske 
kommune) og del av fv.830 (hjemmelshaver-Nordland fylkeskommune, adm. av Statens 
vegvesen). 
 
Hensikten med planarbeidet er å legge til rette for opprustning og sanering av gamle 
skolebygg. Det planlegges bygging av ny skole i tilknytning til eksisterende skolebygg og det 
legges opp til muligheten for et nytt barnehagebygg. Planen legger også til rette for nødvendig 
lekeareal, sikker adkomst i form av vegstengning og bruk av gangveg m.m. samt nye 
parkeringsplasser. 
 
Planforslaget inneholder følgende arealformål: 

1. Bebyggelse og anlegg: Område for skole/barnehage, lekeareal og  uteoppholdsareal. 
2. Samferdselanlegg og teknisk infrastruktur: Kjøreveg, felles atkomst, gangveg/fortau, 

annen veggrunn, trafikkøy, holdeplass/leskur, parkeringsplass. 
3. Hensynssoner: Sikringssone-frisikt.  

 
Skoleområdet i Sulitjelma er i gjeldende kommunedelplan for Langvatnet II (vedtatt 
20.06.02), avsatt til offentlig byggeområde (skole).Videre østover er det offentlig 
byggeområde (barnehage). 
Kommuneplanens arealdel med delplaner er under rullering og i sluttfasen av planprosessen. 
Angjeldende område er opprettholdt og utvidet noe i forslag til ny delplan. 
 



I delplanen settes det krav om reguleringsplan for større endringer/tiltak i området. 
Foreliggende reguleringsplanforslag ivaretar derfor plankravet i kommuneplanens arealdel. 
 
I vedlagt Planbeskrivelse utarbeidet av SKD er det gjort en vurdering på risiko- og sårbarhet 
for området.  
Rådmannen tar vurderingene til etteretning og har ingen tilleggskommentarer. Konklusjonen 
blir at det ikke finnes kjente forhold/hendelser, verken naturlige eller menneskeskapte som 
virker inn på arealbruken i planområdet. 
 
Planprosess frem til 1. gangs behandling fremgår av vedlagt Planbeskrivelse.  
Med bakgrunn i oppstartsmelding er innkomne forhåndsmerknader gjengitt og kommentert i 
Planbeskrivelsen. 
 
Nordland fylkeskommune (Nfk) vurderer den gamle folkeskolen som foreslås sanert til å være 
et kulturminne av stor betydning, også regionalt. 
Det varsles innsigelse mot et planforslag som innebærer riving av den gamle folkeskolen.  
 
Som det fremkommer i Planbeskrivelse er denne forhåndsmerknad vurdert av kommunen og 
kommunens konklusjon er at den gamle skolebygningen verken økonomisk eller teknisk er 
egnet til ombygging for fortsatt skolebruk.  
Med bakgrunn i denne vurdering fremmes foreliggende planforslag.  
  
Rådmannen tar øvrige kommentarer/vurderinger til innkomne forhåndsmerknader til 
etteretning og har ikke ytterligere kommentarer direkte til disse. 
 
Planforslaget har vært til intern behandling i kommunen, bl.a. hos representantene for 
vann/avløp og miljø/friluft.  
Denne høringen avstedkom ingen vesentlige merknader. 
 
Barn og unges behov er hensyntatt i planleggingen bl.a. med sammenhengende lekeområde i 
forbindelse med skolen. Trafikksikkerhet har vært et gjennomgående tema i planprosessen og 
det legges opp til flere tiltak for å sikre dette, bla. gangveger/fortau og gjerde mot kjøreveg. 
Skolens uteområder vil bli betraktelig forbedret ved riving av den gamle skolen og egner seg 
godt til lek på flere nivåer. Ellers er det kort veg til større sammenhengende og mangfoldige 
naturområder utenfor planområdet. 
 
Tilgjengelighet for alle er ivaretatt ved føringer lagt i reguleringsbestemmelsene. 
 
Rådmannen anbefaler at planforslaget legges ut til offentlig ettersyn. 
 
INNSTILLING : 

 
Med hjemmel i plan- og bygningsloven §§ 12-10 og 12-11 legges forslag til 
reguleringsplan for Sulitjelma skole ut til offentlig ettersyn. 

 
 
PLUT-046/10 VEDTAK-  15.06.2010 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 



VEDTAK: 
Med hjemmel i plan- og bygningsloven §§ 12-10 og 12-11 legges forslag til 
reguleringsplan for Sulitjelma skole ut til offentlig ettersyn. 

 

NYE OPPLYSNINGER I SAKEN 
 
2. gangs behandling. 
 
Det fremmes forslag til reguleringsplan for Sulitjelma skole. 
 
Planforslaget har følgende dokumentasjon: 
 

1. Plankart i målestokk 1: 1000 med bestemmelser og planbeskrivelse. 
 
Reguleringsplanen har ligget ute til offentlig ettersyn i perioden 22.06 – 09.08.10. Det er 
innkommet 9 uttalelser til planforslaget. Ingen innsigelser. 
 
Saksbehandlers vurdering: 
 
Hver enkelt merknad er innført enten i sin helhet (angitt ved ”nnnnn”) eller som komprimert 
utdrag og deretter er det gjort en vurdering/anbefaling vedr. problemstillingen slik den 
fremstår. 
 
 
Uttalelse fra Nordland fylkeskommune, plan og miljø. 
”Planfaglig uttalelse 
Det vises til kulturminnefaglig uttalelse datert 07.07.2010 og innspill ved varsel om oppstart 
av detaljregulering datert 23.03.2010. 
 
Vi ser at vårt innspill ved varsel om oppstart er ivaretatt i planforslaget og har ingen 
ytterligere planfaglige merknader.” 
 
Vurdering/anbefaling: Ingen merknader. 
 

 
Merknad fra Nordland fylkeskommune, kulturminner i Nordland. 
”Kulturminnefaglig uttalelse 
Det vises til Nordland fylkeskommunes innspill ved oppstart samt møter i etterkant, hvor 
Kulturminner i Nordland har gitt uttrykk for at den gamle folkeskolen – den gamle delen av 
Sulitjelma skole – vurderes som et verneverdig kulturminne av regional/nasjonal verdi. I vårt 
innspill ved oppstart ble det varslet mulig innsigelse til et reguleringsplanforslag som innebar 
riving av den gamle folkeskolen. Vi anbefalte også bevaring av den gamle realskolen. 
 
Det foreliggende planforslaget tilrettelegger for riving av begge de gamle skolebygningene i 
planområdet. Området for den gamle realskolen planlegges bebygd med en ny barnehage, 
mens området for den gamle folkeskolen skal brukes til lekeareal. 
 
Av kommunens saksutredning framkommer det at kommunen vurderer den gamle folkeskolen 
til å være uegnet for ombygging til fortsatt skolebruk, ut fra økonomiske og tekniske 
vurderinger. Disse vurderingene er imidlertid ikke nærmere grunngitt eller dokumentert. 



Dette burde fortrinnsmessig vært gjort gjennom en tilstandsanalyse utført av fagpersoner med 
bygningsvernkompetanse. 
 
Fylkesrådet ønsker ut fra en politisk vurdering ikke å fremme innsigelse til planforslaget. I 
henhold til saksbehandlingsreglene i den regionale kulturminneforvaltningen skal 
Riksantikvaren varsles dersom en plansak berører kulturminner av regional/nasjonal 
interesse, og fylkeskommunen av politiske hensyn ikke ønsker å fremme innsigelse. Dette er en 
situasjon som nå gjelder for reguleringsplanforslaget for Sulitjelma skole. Plansaken vil 
derfor bli oversendt Riksantikvaren for vurdering av om direktoratet skal tre inn i saken i 
stedet for Nordland fylkeskommune. 
 
Det poengteres at Fauske kommune ikke kan egengodkjenne reguleringsplanen før 
Riksantikvaren har vurdert saken.  ” 
 
Vurdering/anbefaling: Rådmannen viser til vurdering/anbefaling under merknad fra 
Riksantikvaren.  
 
 
Merknad fra Riksantikvaren. 
”Det vises til brev fra Nordland fylkeskommune av 7.7.2010 der forslag til reguleringsplan 
for Sulitjelma skole i Fauske kommune ble oversendt Riksantikvaren for vurdering av 
nasjonale kulturminneinteresser. Dette i henhold til gjeldende retningslinjer innen 
kulturminneforvaltningen jf. Forskrift om ansvarsfordeling mv. etter kulturminneloven og 
Rundskriv T-4/92 fra Miljøverndepartementet. 
 

Riksantikvarens vurdering er at den gamle folkeskolen og den gamle realskolebygningen i 
Sulitjelma er av regional betydning. Vi vurderer det likevel slik at verken den gamle 
folkeskolen eller den gamle realskolen i Sulitjelma er av slik nasjonal interesse at vi ønsker 
å gjøre bruk av innsigelsesmyndigheten. 
 
I det Jakobsbakken med skole og boliger blir regulert til bevaring mener direktoratet at en 
viktig del av skolehistorien og skolens betydning i gruvesamfunnet er tatt vare på for 
fremtiden. Vi anbefaler at kommunen likevel vurderer om det er mulig å ta vare på de 
omtalte bygningene i forbindelse med kulturminneplan for Sulitjelma. 

 
Riksantikvaren var på befaring i planområdet 3.9.2010 hvor vi møtte representanter fra 
kommunen. 
 
Saken 
Planforslaget fra Fauske kommune som nå er lagt ut til offentlig ettersyn tilrettelegger for 
riving av de to gamle skolene (folkeskolen og realskolen). Kun delen fra 1968 skal brukes 
videre, og sammenbygges med et nytt skolebygg. Arealet som frigjøres ved riving av 
folkeskolen er tenkt benyttet som uteareal for skolen. På området for den gamle realskolen 
planlegges det oppført en barnehage. 
 
Det vises til at fagenheten for kulturminner, Kulturminner i Nordland, vurderer den gamle 
folkeskolen til å være et kulturminne av regional/nasjonal verdi. Bakgrunnen for dette er at 
skolen med sin betydelige størrelse og monumentalitet er et viktig vitnesbyrd om 
gruvesamfunnet Sulitjelma og dets historie. Sulitjelma gruver var i perioden fram mot 1914 



Norges nest største arbeidsplass, (etter Borregaard fabrikker), med over 1700 ansatte. 
Fagenheten peker på at skolens størrelse gjenspeiler dette. 
 
Konklusjon 
Riksantikvaren har vurdert om Sulitjelma skole har nasjonal interesse, og om vi dermed skal 
gjøre bruk av innsigelsesmyndigheten i saken. 
 
Den gamle folkeskolen i Sulitjelma fikk sin nåværende utforming rundt 1920. Skolen ble 
utvidet med en ny del på slutten av 1960-tallet. Denne er forbundet til den gamle delen med et 
mellombygg. Den gamle realskolen er fra 1912. 
 
Der den store skolebygningen (Folkeskolen) nå står var det opprinnelig to enkeltstående 
bygninger fra begynnelsen på 1900-tallet. Disse ble påbygd til et mye større bygg rundt 1920, 
og fikk ytterligere påbygg på 60-tallet. Det er delen fra 1920 som er planlagt revet. Selv om 
fasadene tilsynelatende er lite forandret og detaljer som utvendig panel er intakt har skolen 
gjennomgått store innvendige og utvendige endringer. Kun i tredje etasje, som i dag ikke er i 
bruk, finnes det originale overflater og gamle vinduer og dører. Bygningen er dessuten av en 
relativt vanlig type, selv om den markerer seg i dette området i kraft av sin størrelse. 
 
Den gamle realskolen er også en ganske ordinær bygning, og har heller ikke den samme 
markerte størrelsen og plasseringen som skolebygningen fra 1920. 
 
Det var på et tidspunkt 3 folkeskoler rundt Sulitjelma. Disse var folkeskolen som er planlagt 
revet, skolen på Furuheim som det kun er grunnmuren igjen av, og skolen på Jakobsbakken 
som er bevart. 
 
Skolen på Jakobsbakken er foreslått regulert til hensynssone bevaring kulturmiljø sammen 
med hele kulturmiljøet i dette lille gruvesamfunnet i reguleringsplan for Jakobsbakken. 
Reguleringsplanen er vedtatt i Planutvalget i kommunen og skal legges ut til 1. gangs høring i 
månedsskifte september/oktober. Jakobsbakken ligger kun 9,5 km fra tettstedet Sulitjelma og 
er et godt bevart kulturmiljø som nå brukes som fritidsboliger. 
 
Riksantikvaren er enig med Nordland fylkeskommune i at skolebygningene som er tenkt revet 
har høy regional verdi, og at man bør vurdere nøye om det er mulig å bevare dem. For å få et 
realistisk bilde av kostnadene ved ivaretakelse og oppgradering av skolebygningene bør et 
firma med omfattende erfaring i restaureringsarbeid konsulteres. 
 
Riksantikvaren vurderer det likevel slik at verken den gamle folkeskolen eller den gamle 
realskolebygningen i Sulitjelma er av slik nasjonal interesse at vi ønsker å gjøre bruk av 
innsigelsesmyndigheten. Idet Jakobsbakken med skole og boliger blir regulert til bevaring 
mener vi at en viktig del av skolehistorien og skolens betydning i gruvesamfunnet er tatt vare 
på for fremtiden. 
 
Vi oppfordrer imidlertid kommunen til å sluttføre arbeidet med den påbegynte 
kulturminneplanen for Sulitjelma før arbeidet med reguleringsplanen avsluttes. Dette vil 
gjøre det enklere å få et helhetlig grep om det som skal tas vare på, og det vil bli lettere å se 
hvorvidt forslagene i reguleringsplanen tar tilstrekkelig hensyn til de lokale 
kulturminneverdiene.”  
 



Vurdering/anbefaling: Riksantikvarens vurdering er at den gamle folkeskolen og den gamle 
realskolebygningen i Sulitjelma er av regional betydning. Verken den gamle folkeskolen eller 
den gamle realskolen i Sulitjelma er av slik nasjonal interesse at det gjøres bruk av 
innsigelsesmyndigheten. 
 
Riksantikvaren viser til at Jakobsbakken med skole og boliger blir regulert til bevaring og 
dermed blir en viktig del av skolehistorien og skolens betydning i gruvesamfunnet tatt vare på 
for fremtiden. Anbefaler likevel at kommunen vurderer om det er mulig å ta vare på de 
omtalte bygningene i forbindelse med kulturminneplan for Sulitjelma. 
 
Rådmannen viser her til pkt 4.3.2 i Planbeskrivelsen der innkomne forhåndsmerknader fra 
Nordland fylkeskommune er vurdert av kommunen. 
Muligheten for å ta vare på skolebyggets utvendige fasade i dette prosjektet er kommentert 
som følger: 
I dag er skolebyggets utvendige fasade i dårlig forfatning. Vinduer er skiftet ut i flere 
tidsepoker og fremstår ikke som opprinnelig. En total innvendig ombygging vil også kreve at 
forskrift om energibruk i bygninger skal oppfylles. I praksis betyr det at bygningen må rives 
helt ned til bærekonstruksjon for deretter å gjenoppbygges. 
Takkonstruksjonen er bratt og skiferheller festet med blank stift. På vinteren er det rasfare 
pga. takets utforming. Det er også noe rasfare når stiften ruster og skiferheller løsner og 
faller ned i skolens lekeareal.  
I Norconsult AS sin miljøsaneringsrapport beskrives gruveslagg i innervegger og at dette er å 
betrakte som spesialavfall. Sulitjelma skole er i dag en fådelt skole, som setter spesielle krav 
til lærerutfordring og rominndeling. Uten fasadeendring i vindusinndeling er det vanskelig å 
oppnå en god utnyttelse av bygningskroppen. 
 
Kommunens konklusjon er at den gamle skolebygningen verken økonomisk eller teknisk er 
egnet til ombygging for fortsatt skolebruk.   
 
Rådmannen anbefaler å opprettholde foreliggende planforslag. 
 
 
Uttalelse fra Statens vegvesen Region nord. 
”Planen skal legge til rette for nytt skolebygg, barnehage, lekeareal, parkeringsplass, samt 
trafikksikre gang- og kjøreatkomster. 
 
Parkeringsplass P1 og atkomstene fra fv. 830 må i likhet med parkeringsplassene P2 og P3 
gis en rekkefølgebestemmelse som sikrer at de blir opparbeidet i henhold til plankartet. Det 
gjelder bestemmelsenes § 6.1 bokstav c).”  
 
Vurdering/anbefaling: Rådmannen tar anmodning fra Statens vegvesen til etterretning. På 
området O2 skal det oppføres nytt skolebygg i inntil 3 etasjer som føyes sammen med 
eksisterende skolebygg O1.  
Opparbeiding av parkeringsplass P1 anbefales derfor koblet mot skoleutbyggingen ved at 
reguleringsbestemmelsenes § 6.1 bokstav a) blir lydende slik: Før det kan gis midlertidig 
brukstillatelse for O2 må rundkjøring Øverveien, buss-stop m/skur, kryss mot Rishammaren, 
parkeringsplass P1med adkomst til fv. 830, fortau G6 mot kjøreveg samt gangveg G1-G5 
være ferdig opparbeidet. 

 
 



Uttalelse fra Reindriftsforvaltningen Nordland. 
 
”Reindriftsforvaltningen har ingen merknader til reguleringsplan for Sulitjelma skole.” 
 
Vurdering/anbefaling: Ingen merknader. 
 
 

Merknad fra Norges vassdrags- og energidirektorat (NVE). 
”Utbyggingen legger til rette for økt bruk av et område som er registrert på aktsomhetskart 
som potensiell snøskredfareområde. NVE vil derfor på det sterkeste anbefale at det utføres 
en skredfaglig vurdering av byggeområdet. 
 
Bakgrunn 
Hensikten med planen er å legge til rette for opprustning og sanering av gamle skolebygg. 
Det planlegges bygging av ny skole, mulig utbygging av barnehage samt tilrettelegging av 
parkeringsplasser med mer. 
 

NVE s uttalelse 
NVE legger til grunn at naturfarer som flom, erosjon og skred skal vurderes for alle nye 
byggeområder der dette er aktuelt. I den forbindelse viser vi til NVEs retningslinje nr. 1/2008 
””Planlegging og utbygging i fareområder langs vassdrag””. Retningslinjene med vedlegg 
er tilgjengelige på våre internettsider www.nve.no. Retningslinjen vil etter hvert bli utvidet til 
å omfatte alle typer skredfare. Vi viser også til ””Forskrift om krav til byggverk og produkter 
til byggverk (TEK)””. 
 
På reguleringsplan skal reell fare være utredet. Kommunen har vurdert området i henhold til 
fylkesmannens sjekkliste for kommunale reguleringsplaner. Her er det angitt at området ikke 
er skredutsatt. Den 24. juni 2010 ble de gamle oversiktskartene for snø- og steinsprang som 
dekker utvalgte områder i Norge, erstattet med nye aktsomhetskart som viser potensielle 
utløsningsområder og utløpsområder for snøskred for hele landet jf. http://www.skrednett.no. 
Reguleringsplan for Sulitjelma skole ligger innenfor et potensielt utløpsområde for snøskred, 
også på de eldre kartene er det registrert et lokalt utsatt område rett ved skolen. Hvis ikke 
kommunen har andre skredfaglige vurderinger, eks. faresonekart med opplysning om 
sannsynligheten for skred for byggeområdet, vil NVE på det sterkeste anbefale at det i 
forbindelse med reguleringsplanen utføres en vurdering av skredfaren. For nye 
byggeområder skal sannsynligheten for skred være mindre enn 1/1000 (jf. krav i TEK, § 7-
32).  
Plandokumentene må tydelig vise hvordan skredfaren er vurdert og tatt hensyn til. Vi ber om 
at kommunen er oppmerksom på at utløsningsområder sannsynligvis ligger utenfor det 
opprinnelige planområdet og det kan av og til være en forutsetning at eventuell skog i 
området må bevares for å ivareta skredsikkerheten. Dette er en forutsetning og en utfordring 
at dette i så fall blir ivaretatt. Eventuelle nødvendige sikrings- og stabiliseringstiltak for å 
oppnå tilstrekkelig sikkerhet, må inn som rekkefølgebestemmelser. 
 
Vi vil samtidig minne om at kommunen har en selvstendig undersøkelsesplikt og ansvar for at 
faremomenter er vurdert og tatt hensyn til både ved utarbeidelse av arealplaner og ved 
vurdering av dele- og byggetillatelser. Er det grunn til å tro at et område kan være utsatt for 
en naturbetinget fare, må kommunen sørge for å innhente tilstrekkelig fagkyndig uttalelse om 
faren før plan vedtas eller byggetillatelse gis. 
 



Energi 
Det er et nasjonalt mål at det skal tilstrebes miljøvennlige og kostnadseffektive 
energiløsninger i nybygg og nyanlegg. Muligheten for alternative energiløsninger bør 
vurderes for alle nye byggeområder.”     
 
Vurdering/anbefaling: Den 24. juni 2010 ble de gamle oversiktkartene for snø- og 
steinsprang som dekket utvalgte områder i Norge, erstattet med nye aktsomhetskart som viser 
potensielle utløpsområder og utløpsområder for snøskred for hele landet jf. 
http://www.skrednett.no. Her fremkommer det at planområdet ligger innenfor et potensielt 
utløpsområde for snøskred. 
 
Kommunen har nylig inngått kontrakt med firmaet HARROS v/Harald Rostad vedrørende 
skredkartlegging i Sulitjelma.  
Det skal gjennomføres kartlegging av skredutsatte områder (jord- og fjellskred og snøskred) 
på nordsiden av Langvatnet i Sulitjelma i områdene Bursimarka, Glastunes, Furulund, og 
Charlotta. Det skal utarbeides faresonekart i digitalt format. 
 
Her vil det være naturlig at området Sulitjelma skole prioriteres med bakgrunn i planlagt 
skoleutbygging. 
 
Med bakgrunn i dette vurderer rådmannen at det er naturlig å ta inn krav om skredkartlegging 
i reguleringsbestemmelsenes § 6.1 – Utbygging-rekkefølgebestemmelser. 
 
I reguleringsbestemmelsene § 6.1 anbefaler rådmannen at ny tekst tas inn under bokstav d) 
med følgende ordlyd: 
Før det kan gis midlertidig brukstillatelse for bebyggelse innenfor planområdet skal det 
gjennomføres en skredfaglig vurdering i området. Det forutsettes at eventuelle nødvendige 
sikrings- og stabiliseringstiltak skal være etablert før bebyggelse tas i bruk.    
 
Eksisterende tekst under bokstav d) videreføres til ny bokstav e).  
 
Energikrav fremkommer i reguleringsbestemmelsenes § 6.4. 
 
  

Uttalelse fra Kommunelege I. 
Kommuneoverlegen har vurdert planforslaget og har ingen innvendinger. Men viser til 
veiledning til § 8 i forskrift om miljørettet helsevern i barnehager og skoler (vedlegg). 
 
§ 8 omhandler beliggenhet og lyder slik: Ved valg av beliggenhet for ny virksomhet som 
omfattes av forskriften, skal det tas hensyn til trafikkforhold, luftforurensning, støy, 
klimaforhold og risikofaktorer i miljøet, samt områdets utforming og topografi. 
 
Vurdering/anbefaling: Ingen merknader. 
 
 
Uttalelse fra Sulitjelma Nærmiljøutvalg. 
”Sulitjelma Nærmiljøutvalg har behandlet forslag til reguleringsplan for Sulitjelma skole og 
har ingen merknader til reguleringsplanen slik den foreligger. 
 



Sulitjelma Nærmiljøutvalg henstiller til at prosjektet  gjennomføres som planlagt, først og 
fremst for elevenes skyld, det viktigste er tross alt det som foregår inne i skolen, og at 
nødvendige tilpassninger finner løsning under veis, dersom opprinnelig plan må fravikes. 
 
Sulitjelma Nærmiljøutvalg har likevel merket oss innsigelsene som er kommet fra Nordland 
fylkeskommune og beboerne på Rishammeren. 
 
Innsigelsene fra beboerne på Rishammeren tar vi til etteretning, men vi mener likevel at de 
ikke er av en slik art, at det skal medføre endringer i forslaget til reguleringsplan, slik den 
foreligger for Sulitjelma skole. 
 
Når det gjelder innsigelsen fra Nordland fylkeskommune er vi sterkt kritisk til at den gamle 
folkeskolebygningen, og kulturminneverdien, skal medføre en utsettelse på å realisere 
bygging av ny skole i Sulitjelma. Uten å ta stilling til hvem skulle gjort hva tidligere, er 
konsekvensene for de som blir skadelidende, elever og lærere, meget urimelig. Skolen har 
vært drevet i mange år, 10 til 15 år, på dispensasjon, grunnet dårlig inneklima, uegnede 
arealdisposisjoner og dårlig bygningsmasse. 
Sulitjelma Nærmiljøutvalg ønsker en ny fremtid for Sulitjelma, hvor ungene og skolen er en 
viktig grunnpilar for å skape ny vekst, og kan derfor ikke akseptere at elevene fortsatt skal ha 
en hverdag som ikke tilfredsstiller dagens miljø- og arealkrav. 
Sulitjelma Nærmiljøutvalg mener at byggestart må gå som forutsatt og at byggeprosessen 
tilpasses den innsigelse som er fremkommet. Dersom gammelskolen ikke kan rives som 
planlagt, må det være mulig å gjennomføre prosjektet med nødvendige tilpassninger. 
Konsekvensene, slik vi ser det er, er at utearealet ikke blir endret i forhold til dagens uteareal, 
men kan likevel oppgraderes noe i henhold til foreslåtte løsning i prosjektbeskrivelsen. 
 
Et neste alternativ er å bygge ny barnehage i henhold til trinn to, legge om veien til 
Rishammeren bak ””gammelskolen””, rive den gamle barnehagen, ””Blomvillaen”” og 
anlegge utearealet der.” 
 
Vurdering/anbefaling: Ingen merknader. 
 
 
Merknad fra Fortidsminneforeningen, Nordland avdeling. 
”Fortidsminneforeningen har tidligere uttalt seg om rivesaken, og det henvises til denne 
uttalelsen. Det vises også til Nordland Fylkeskommunes uttalelse av 7. juli 2010. 
 
Fortidsminneforeningen mener det er sterkt beklagelig at Fauske kommune ikke har utredet 
muligheten for bevaring. Kommunen har ikke oppfylt sitt ansvar, verken etter Plan- og 
bygningsloven, Lov om kulturminner eller forvaltningsloven. Kommunen har heller ikke fulgt 
opp egne vedtak i kommunedelplan for Sulitjelma i 2002. I denne planen vedtok kommunen å 
skulle utarbeide et temakart for vern i Sulitjelma, der konkrete bygninger for bevaringsformål 
skulle listes opp. Dette har kommunen helt unnlatt å følge opp. 
 
Kulturminnene i Sulitjelma representerer det tjuende århundrets store samfunnsbygging, der 
industri, kunnskap og arbeiderbevegelsens framvekst er vesentlige verdier. Skolene var 
viktige arenaer i dette. I Sulitjelma var folkeskolen tidlig ute som såkalt byordnet skole, som 
gir den ekstra status. Skolens relativt storslåtte arkitektur forteller med all mulig tydelighet 
om den betydning den hadde. 
 



Fortidsminneforeningen støtter forslaget om bevaring av den gamle folkeskolen i Sulitjelma. 
Vi ber også om at realskolen, som planlegges revet, vurderes i bevaringssammenheng.” 
 
Vurdering/anbefaling: Rådmannen viser til vurdering/anbefaling under merknad fra 
Riksantikvaren. 
 
 
NY INNSTILLING: 
 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven §12-12, godkjenner Fauske kommunestyre det 
fremlagte forslag til reguleringsplan for Sulitjelma skole. 
 
Reguleringsbestemmelsenes § 6.1 bokstav a) endres og blir lydende slik: Før det kan 
gis midlertidig brukstillatelse for O2 må rundkjøring Øverveien, buss-stop m/skur, 
kryss mot Rishammaren, parkeringsplass P1med adkomst til fv. 830, fortau G6 mot 
kjøreveg samt gangveg G1-G5 være ferdig opparbeidet. 
 
Reguleringsbestemmelsenes § 6.1 bokstav d) endres og blir lydende slik: Før det kan 
gis midlertidig brukstillatelse for bebyggelse innenfor planområdet skal det 
gjennomføres en skredfaglig vurdering i området. Det forutsettes at eventuelle 
nødvendige sikrings- og stabiliseringstiltak skal være etablert før bebyggelse tas i 
bruk.    
 
Eksisterende tekst i § 6.1 bokstav d) videreføres til ny bokstav e).  

 
 
PLUT-072/10 VEDTAK-  16.11.2010 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRE: 
Med hjemmel i plan- og bygningsloven §12-12, godkjenner Fauske kommunestyre det 
fremlagte forslag til reguleringsplan for Sulitjelma skole. 
 
Reguleringsbestemmelsenes § 6.1 bokstav a) endres og blir lydende slik: Før det kan 
gis midlertidig brukstillatelse for O2 må rundkjøring Øverveien, buss-stop m/skur, 
kryss mot Rishammaren, parkeringsplass P1med adkomst til fv. 830, fortau G6 mot 
kjøreveg samt gangveg G1-G5 være ferdig opparbeidet. 
 
Reguleringsbestemmelsenes § 6.1 bokstav d) endres og blir lydende slik: Før det kan 
gis midlertidig brukstillatelse for bebyggelse innenfor planområdet skal det 
gjennomføres en skredfaglig vurdering i området. Det forutsettes at eventuelle 
nødvendige sikrings- og stabiliseringstiltak skal være etablert før bebyggelse tas i 
bruk.    
 
Eksisterende tekst i § 6.1 bokstav d) videreføres til ny bokstav e).  

 
 
KOM-071/10 VEDTAK-  14.12.2010 

 



Plan- og utviklingsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
Med hjemmel i plan- og bygningsloven §12-12, godkjenner Fauske kommunestyre det 
fremlagte forslag til reguleringsplan for Sulitjelma skole. 
 
Reguleringsbestemmelsenes § 6.1 bokstav a) endres og blir lydende slik: Før det kan 
gis midlertidig brukstillatelse for O2 må rundkjøring Øverveien, buss-stop m/skur, 
kryss mot Rishammaren, parkeringsplass P1med adkomst til fv. 830, fortau G6 mot 
kjøreveg samt gangveg G1-G5 være ferdig opparbeidet. 
 
Reguleringsbestemmelsenes § 6.1 bokstav d) endres og blir lydende slik: Før det kan 
gis midlertidig brukstillatelse for bebyggelse innenfor planområdet skal det 
gjennomføres en skredfaglig vurdering i området. Det forutsettes at eventuelle 
nødvendige sikrings- og stabiliseringstiltak skal være etablert før bebyggelse tas i 
bruk.    
 
Eksisterende tekst i § 6.1 bokstav d) videreføres til ny bokstav e).  
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RULLERING AV PLAN FOR IDRETT, FYSISK AKTIVITET OG FRILUFTSLIV 
 
   
 
Vedlegg: Prioritert liste nærmiljøanlegg 

Prioritert liste ordinære anlegg 
Uprioritert langtidsplan 
E-post fra Idrettsrådet ad prioritering 

 
Sammendrag: 
 
Kultur- og Kirkedepartementet ha pålagt kommunene årlig rullering av  ”kommunedelplan for 
anlegg og områder for idrett og friluftsliv – planens anleggsdel for 2010-2013”.  
 
Etter forrige rullering av anleggsplanen i k-styret 15.12.2009 er følgende endringer:  
 
Følgende anlegg tas ut av prioritert plan enten fordi de ikke blir realisert, eller fordi de er 
ferdigstilt og har mottatt alle spillemidler i 2010: 
Fauskebadet overvåknings- og sikkerhetsutstyr er tildelt midler i 2010. Finneid grusbane har ikke 
fornyet sin søknad, og skal få dem over på forenklet ordning.  
 
 
Følgende anlegg/tiltak er ferdigstilt, men kun delvis eller ikke mottatt midler i 2010:  
Fauskebadet  –opplæring/- terapibasseng – godkjent søknadssum 

rest       kr    407.000   
  - Rullestolrampe – godkjent søknadssum  kr.   120 000.- 
   
Dråvika motorsportsenter 

- Rallycrossbane godkjent søknadssum  kr. 840 000.- 
- Bilcrossbane godkjent søknadssum  kr. 840 000.- 
- Klubbhus        godkjent søknadssum  kr. 418 000.- 
- Motorcrossbane vil stå ferdig sommer 2010 godkjent søknadssum 

 kr. 311 000.- 
  

 
Saken var oppe i Idrettsrådet 1/11-10, og deres prioritering er i samsvar med Rådmannens 
prioritering. 
 



Saksbehandlers vurdering: 
 
Det er foretatt enkelte rokeringer og endringer på prioriteringer mellom anlegg, og det er justert 
inn nye priser på de fleste anlegg. Det er naturlig at Fauskebadet blir ferdigfinansiert, og at 
Dråvika og Holtanlia følger etter. Dette da de to sistnevnte har mottatt forskuttering, noe som vil 
bli tilbakebetalt ved tilskudd, og således vil vi kunne holde en dynamikk i tilskuddene. 
 
 
Prioritering av anlegg 
Nr 1-2 
Fauskebadet prioriteres som 1- 2 fordi   byggingen ble ferdig i august -08 og anlegget har fått 
utbetalt  3,0 mill kr. i 2007 og 2,697 mill. i 2008, 3,903 mill. i 2009 og 2.059.000,- i 2010 til 
sammen kr. 11.659.000,-. Gjenstående midler som det er godkjent er opplæring/- terapibasseng 
kr.407.000.-, og rullestolrampe kr.   120 000.-  
   
Nr.3-6 
Motorsportanlegg i Dråvika er prioritert fra 3-6 da dette er en type anlegg som mangler i Indre 
Salten og som vil bety mye for den motorsportsinteresserte ungdommen. Store deler av anlegget 
er nå  ferdigstilt og de venter på tildeling Anlegget er tatt i bruk og det er arrangert billøp der.  
Anlegget er fullfinansiert.  
 
Nr.7-8.  
Holtanlia, Klubbhus, servicebygg/varmestue og garasje/lagerbygg for utstyr prioriteres som 7-8 
fordi de har fått godkjent sin søknadsum og venter på utbetaling av spillemidler på kr. 1 618 00.-. 
Fauske I.L. Holtanlia alpinsenter har bygget snøproduksjonsanlegg. Klubbhus, servicebygg, 
varmestue og garasje lagerbygg er nødvendige fasiliteter for å få et fullverdig anlegg.  Fauske 
kommune har i 2007 gitt et investeringstilskudd på kr. 260 000,-  
 
Nr. 9 
Snøproduksjonsanlegg, Klungsetmarka fritidspark. Denne ble søkt for første gang i fjor og skulle 
vært fornyet i år. Det ble ikke sendt inn fornyet søknad, men tror det er meget viktig at dette 
anlegget tas inn i planen igjen. Det er meget viktig å få plass et snøproduksjonsanlegg som vil gi 
stabile og forutsigbare snøforhold i Klungsetmarka. Ved arrangering av store mesterskap vil man 
slippe å stille med reservearena hvis Klungsetmarka har snøproduksjonsanlegg.  
 
Nr.10-15 
Sulitjelma fjellandsby er satt opp på 11-17 fordi dette er ny søknad i år. Dette er et meget 
spennende prosjekt i Daja, Sulitjelma. Dette vil gi reiseliv og tilrettelegging for friluftsliv og 
idrett et stort løft. Snøforholdene i fjellet og høyereliggende er også mer sikre, særlig på 
forvinteren.  
 
Nr.16 
Fauske Fritidssenter  
Renovering av bowlinganlegg og ventilasjonsanlegg. 
 
Nr. 17 
Orienteringskart Kjelvannet Sulitjelma. Etablering av orienteringskart i et område med mye folk 
året gjennom ref. pri. 11-17. 
 
Nr. 18 



Kunstgress Valnesfjordbanen.  
 
 
Ikke finansierte anlegg, ikke spillemiddelsøknad i år. 
 
Nr.19-21 
Valnesfjord flerbrukshall med skytterbane og sosiale rom er satt som nr. 16-18.  Valnesfjord IL 
er et meget aktivt idrettslag med følgende aktiviteter: håndball, ski, orientering, friidrett og 
fotball. Skytebanen vil gi et løft for et aktiv skyttermiljø. Hallen vil også være et kulturbygg for 
et rikt kulturliv. 
 
Nr.22. 
Lagerrom Fauske idrettshall Fauske kommune.  
 
 
Nærmiljøanlegg  
Nr. 1 Skateboardanlegg med diverse skateelementer 
Nystiftet skateboardklubb har satt i gang planlegging av nytt skateboardanlegg ved Fauske 
idrettshall. Dette vil ha stor betydning for utøvere innen skateboard som i dag mangler tilbud. 
 
Nr. 2 
Fauskeeidet familieorientering. 
 
Nr. 3 
Nærmiljøkart Daja/Stordalen. Nytt orienteringskart nærmiljø Sulitjelma. 
 
 
INNSTILLING : 

 
Kommunestyret vedtar kommunal plan for idrett, fysisk aktivitet og friluftsliv 2011-
2014. 

 
 
PLUT-074/10 VEDTAK-  16.11.2010 

 
Ny saksframlegg ble utdelt i møtet. 
 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRE: 
Kommunestyret vedtar kommunal plan for idrett, fysisk aktivitet og friluftsliv 2011-
2014. 

 
 
KOM-072/10 VEDTAK-  14.12.2010 

 
Plan- og utviklingsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
 
 



VEDTAK: 
Kommunestyret vedtar kommunal plan for idrett, fysisk aktivitet og friluftsliv 2011-
2014. 

 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
 
Utskrift sendes:     
Fagleder park/idrett til videre forføyning    
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ØKONOMIMELDING 3/ 2010 
   
 
Vedlegg: Ingen  
 
 
Vurdering av økonomistatus pr. 15. november 2010 
 
Innledningsvis vises det til vurderinger og konklusjoner i økonomimelding 2/2010. Rådmannen 
forventer at enhetene samlet sett vil holde budsjettrammen for 2010, og at regnskapet for 
kommunen som helhet vil gå i pluss. Det er fortsatt vanskelig å gi et endelig anslag på resultat 
for 2010 blant annet fordi endelig skatteinngang og inntektsutjevning ikke er kjent. 
 
Rådmannen informerte i økonomimelding 2 om at det eventuelt ville komme en ekstra 
budsjettregulering på slutten av året for å fange opp større endringer i forhold til det som var 
kjent da økonomimeldingen ble fremlagt.  Forslag til reguleringer og begrunnelse følger 
nedenfor: 
 
 
Positivt premieavvik pensjon – avsetting til premieavviksfond 
 
Oversikt over beregnet premieavvik på pensjon for 2010, viser at Fauske kommune vil få et 
premieavvik på 10 mill. kr. Rådmannen informerte i forbindelse med budsjett 2010 om at denne 
inntekten ikke var lagt inn i budsjettet. Dette ble gjort fordi positive premieavvik er en 
tallstørrelse som kommunen er pålagt å inntektsføre uten at det følger en positiv kontantstrøm 
med beløpet. Med andre ord er dette ikke en reell inntekt, og den bør ikke påvirke kommunens 
drift. Premieavviket skal inntektsføres og avsettes i balansen, for senere å utgiftsføres over 15 år. 
 
Premieavvikene har stort sett vært positive siden ordningen ble innført. Det er nå gitt signaler om 
at dette vil endres i årene som kommer. Det vil medføre at kommunen da må kostnadsføre et 
negativt premieavvik på toppen av den ordinære pensjonspremien som innbetales til 
pensjonsselskapene. Dette vil komme i tillegg til at årlig andel av tidligere års inntektsførte 
positive premieavvik også må føres til utgift. 
 
Rådmannen signaliserte i forbindelse med gjennomgang av økonomimelding 2/2010 at det ville 
bli foreslått at premieavviket bør settes av til et fond øremerket premieavvik. Dette fondet vil 



bidra til at premieavviket ikke påvirker kommunens likviditet, og kan om nødvendig også 
benyttes til å dempe effekten av negative premieavvik i 2011 og 2012. 
 
 
Ekstrabevilgning over Statsbudsjettet 2010 
Regjeringen har bevilget 1 milliard ekstra til kommunene i 2010. Milliarden blir fordelt som en 
påplussing av rammetilskuddet til den enkelte kommune, og er i utgangspunktet frie inntekter for 
kommunen. 
 
Fauske kommunes andel er beregnet til 2,05 mill. kr.  
 
Selv om det i utgangspunktet er frie inntekter uttaler regjeringen  følgende i forbindelse med 
bevilgningen: 
 

“ Auken vil gje kommunane større handlingsrom til å gjennomføre sine oppgåver. Den ekstra milliarden i frie 
midlar vil for eksempel kunne bidra til å styrke arbeidet med ei verdig eldreomsorg”.  
 
Sitat slutt 

 
Rådmannen foreslår at beløpet i budsjettet avsettes til et fond for gjennomføring av tiltak for å nå 
vedtatte mål i helse og omsorgsplanen. 
 
 
Ressurstildeling skoleåret høst 2010/vår 2011. 
 
Rådmannen viser til vedtak i driftsutvalget sak 038/10. Der ble det vedtatt at eventuell 
budsjettregulering som følge av økning i antall stillinger utover budsjett 2010, ville bli lagt fram 
i forbindelse med økonomimelding 2/2010.  
 
Reguleringen kom ikke med i forrige regulering og legges derfor fram nå. 
 
Når det gjelder årsaker til økningene vises det til sak nr. 038/10 i driftsutvalget der 
ressurstildeling skoler - skoleår 2010/2011 ble behandlet 
 
For skolene Finneid, Erikstad, Kosmo, Valnesfjord og Sulitjelma er endringene marginale og 
eventuelle merutgifter forventes dekket innenfor opprinnelig budsjettramme. 
 
For Hauan Oppvekstsenter medfører ressurstildelingen en økning i antall stillinger 5,13 
stillinger, en del av dette dekkes gjennom redusert ressurs på barnehage. Netto økning i 
lønnsutgifter 2010 er etter dette beregnet til kr. 800.000,- 
 
For Vestmyra Skolesenter utgjør økningen 1,6 årsverk, netto økning lønnsutgift 2010 er etter 
dette beregnet til kr. 300.000,- 
 
 
Inndekning 
 
Enhet Miljø/habilitering har meldt om lavere lønnsutgifter enn budsjettert grunnet at 2 til 1 
bemanning på en bruker er bortfalt som følger av redusert behov. I tillegg er planlagt oppstart av 
avlastningstilbud til multifunksjonshemmede blitt forsinket noe som innebærer mindre forbruk 
på lønn enn beregnet. Totalt gir dette et beregnet mindreforbruk for 2010 på kr 1.100.000,-. 



 
Rådmannen foreslår at økte utgifter i 2010 som følge av ressurstildelingen dekkes innenfor den 
totale driftsrammen. Dette gjøres gjennom at lønnsbudsjettet for Miljø/habilitering reduseres 
tilsvarende. 
 
INNSTILLING : 

 
Kommunestyret vedtar framlagte forslag til budsjettregulering 2/2010 som følger: 
 
Positivt premieavvik 2010 Inntekt  Økning  kr      10 000 000  

Avsetning til premiavviksfond Utgift  Økning  kr      10 000 000  

        

Rammetilskudd Inntekt  Økning  kr        2 050 000  

Avsetning til fond helse og 
omsorgsplan 

Utgift  
Økning  kr        2 050 000  

        

Lønn Lærere Hauan Oppvekstsenter Utgift Økning  kr           800 000  

Lønn Lærere Vestmyra Skolesenter Utgift  Økning  kr           300 000  

Lønn Miljø/habillitering Utgift Reduksjon  kr        1 100 000  

        

Balanse – netto endring     0 

 
 
 
FOR-087/10 VEDTAK-  29.11.2010 

 
Innstillingen ble vedtatt med 5 mot 4 stemmer. 
 
INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 
Kommunestyret vedtar framlagte forslag til budsjettregulering 2/2010 som følger: 
 
Positivt premieavvik 2010 Inntekt  Økning  kr      10 000 000  

Avsetning til premiavviksfond Utgift  Økning  kr      10 000 000  

        

Rammetilskudd Inntekt  Økning  kr        2 050 000  

Avsetning til fond helse og 
omsorgsplan 

Utgift  
Økning  kr        2 050 000  

        

Lønn Lærere Hauan Oppvekstsenter Utgift Økning  kr           800 000  

Lønn Lærere Vestmyra Skolesenter Utgift  Økning  kr           300 000  

Lønn Miljø/habillitering Utgift Reduksjon  kr        1 100 000  

        

Balanse – netto endring     0 

 
 
 



KOM-073/10 VEDTAK-  14.12.2010 
 
Det ble stilt spørsmål om Arve Rolandsens habilitet som enhetsleder. 
Rolandsen fratrådte under spørsmålsdiskusjon. 
Rolandsen ble enstemmig erklært inhabil etter kommunelovens § 40, 3. ledd. 
 
Formannskapets innstilling ble vedtatt med 18 mot 12 stemmer. 
 
VEDTAK: 
Kommunestyret vedtar framlagte forslag til budsjettregulering 2/2010 som følger: 
 
Positivt premieavvik 2010 Inntekt  Økning  kr      10 000 000  

Avsetning til premiavviksfond Utgift  Økning  kr      10 000 000  

        

Rammetilskudd Inntekt  Økning  kr        2 050 000  

Avsetning til fond helse og 
omsorgsplan 

Utgift  
Økning  kr        2 050 000  

        

Lønn Lærere Hauan Oppvekstsenter Utgift Økning  kr           800 000  

Lønn Lærere Vestmyra Skolesenter Utgift  Økning  kr           300 000  

Lønn Miljø/habillitering Utgift Reduksjon  kr        1 100 000  

        

Balanse – netto endring     0 

 
 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
Utskrift sendes:     
Enhetsledere    
Kommunalsjefer    
Personalsjef    
Regnskapssjef til videre forføyning    
Rådmann    
Økonomisjef    
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IMPLEMENTERING AV NY ADMINISTRATIV STRUKTUR 
   
 
Vedlegg:  K-sak 23/10 
  Konkretisering av ny administrativ struktur i Fauske kommune m/vedlegg 
 
Sammendrag: 
 
Partssammensatt utvalg ba rådmann i vedtak i sak 26/09, Evaluering av den administrative 
struktur, å arbeide videre med de anbefalte tiltak og endringsforslag som fremkom i 
evalueringsrapporten med påfølgende saksframlegg.  
 
En ny administrativ struktur skal bygge videre på prinsippene i flat struktur   -  korte styringslinjer 
og beslutninger nært brukerne.  Ansvar og myndighet i enhetene bør i prinsippet bli som i dag med 
følgende føringer for det videre arbeidet: 

o Gjennomgang av de kommunale tjenestene mht til omfang, kvalitet og kostnad.  
o Enhetene skal bli styrt gjennom avtaler om ressurser, tjenesteomfang og kvalitet, - 

herunder innføring av balansert målstyring.  
o Sikre at enhetene har nok kompetanse og kapasitet på økonomi og andre viktige 

ledelsesoppgaver.  
o Antall enheter skal reduseres. Se spesielt på enhetsstrukturen skole/barnehage og 

pleie/omsorg.  
o unngå alt for små enheter  
o få bedre styringen av tjenesteområder som ligger nært opp til hverandre faglig 

og/eller geografisk 
o Hver enkelt ansatt skal føle seg ivaretatt av en overordnet.   

o bygge opp interne ledelsesstrukturer i de største enhetene 
o ha et antall ”arbeidsledere” for naturlig avgrensede arbeidsområder med ansvar 

for den daglige styringen av arbeidet innen sitt område. 
 
En ny administrative organisasjonsstrukturen skal legge til rette for: 

o god politisk styring 
o Bedre brukerorientering og samordning av beslektede tjenester 
o Tjenestetildeling som sikrer brukernærhet, likhet, faglig kvalitet og effektiv ressursbruk 
o Bedre samordning av like / beslektede tjenester (faglig likhet, samme brukergrupper) 
o Hensiktsmessige arenaer for kontakt, dialog og styring på alle nivåer 



o Styrket ledelse – både operativ / faglig og helhetlig / strategisk  
o Stabs- og støttefunksjoner som sikrer god støtte både til toppledelsen og til enhetene 

 
 

De to kommunalsjefstillingene ble i henhold til vedtak umiddelbart lyst ut. De nye 
kommunalsjefene tiltråtte 1. januar 2010. 
 
K-sak 23/10, Administrativ struktur, ble utarbeidet med utgangspunkt i ovenstående og fremlagt 
kommunestyret 25. mars 2010. Det ble gjort følgende vedtak: 

 
Kommunestyret slutter seg til prinsippene i forslag til ny administrativ organisasjons-struktur og ber 
rådmannen sette i gang nødvendige prosesser for nærmere konkretisering 
 
Kommunestyret forutsetter at en endelig plan for gjennomføring presenteres for AMU 24.11.10 – for 
Partssammensatt utvalg/formannskap 29.11.10 og for Kommunestyret 14.12.10.  I planen skal fremkomme 
at endelig implementering av ny struktur vil være gjennomført innen medio 2011. 

 
Konkretisering og detaljering av den vedtatte prinsippstrukturen følger vedlagt saken: 

� Nytt organisasjonskart med 13 enheter 
� Detaljer i organisasjons-/ledelsesstrukturen, -  intern organisering i nye store enheter og i 

stabs- og støttefunksjoner sentralt (intensjon: ca 25 ansatte pr  leder) 
� Et skille mellom strategisk og operativ ledelse 
� Enhetslederes ansvar/myndighet  

 
Der fremkommer også de nødvendige føringer for å iverksette den nye strukturen innen medio 2011, bla    
prosedyrer for tilsetting/innplassering av ledere. 
 
Det vil senere bli lagt fram en orientering for kommunestyret om: 

� Etablering av et brukerkontor (”tildelingskontor”) for pleie- og omsorgstjenestene.   
� Sammenslåing av flyktningkontoret og voksenpedagogisk senter til en felles integreringsenhet.   

For øvrig pågår operasjonaliseringen av K-vedtak i forhold til helse- og omsorgstjenester. 
 
Rådmannen arbeider med mulighetene for fysisk lokalisering/samlokalisering av noen funksjoner.  Der 
det er nødvendig med egne politiske vedtak vil det bli tatt opp som egne saker. Godkjenninger i henhold 
til arbeidsmiljøloven vil bli forelagt AMU. 
 
Rådmannen har etablert forslag til ny struktur innenfor dagens ramme-betingelser,  jfr  budjett 2011 og 
økonomiplan.  
 
Konkretiseringen og detaljeringen er gjort i et nært samarbeid med hovedtillitsvalgte og 
hovedverneombudet i SO (samarbeidsorganet) og viktige detaljer er drøftet med alle som vil bli berørt. 
 
Rådmann vil i det videre arbeidet fortsatt involvere de aktuelle parter og sørge for god 
medinnflytelse og medbestemmelse i hht gjeldende avtaler, lover og retningslinjer. 
 
En skal bla 

• foreta endringer i tilsettingsforhold med forutgående gode prosesser 
• rekruttering 
• se på mulige fysiske samlokaliseringer  
• kartlegge kompetansebehovet 
• se på ulike personalpolitiske forhold 
• endre inndeling av verneområder 
• etablering av treningsprogram for utvikling av ferdigheter for lederskap og kultur 



• tilpassing av delegasjon 
 
 
 

Rådmann mener en gradvis kan innføre ny struktur fra årsskiftet 2010/2011 og fram mot endelig 
iverksetting medio 2011. 
 
I kronologisk rekkefølge må en da jobbe med: 

• Avklaring/etablering av kontorfasiliteter 
• Utlysning/rekruttering  
• Overføring i stillinger 
• Etablering av nye ledersamhandlingsarenaer 

 
INNSTILLING : 

 

1. Kommunestyret slutter seg til forslag til ny administrativ struktur og ber rådmannen 
implementere denne fram mot medio 2011 
 

2. Rådmannen gis fullmakt til å foreta endringer av antall enheter og den interne 
organiseringen av disse  

 
 
AMU-020/10 VEDTAK-  24.11.2010 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt 

 
 
PART-037/10 VEDTAK-  29.11.2010 

 
Innstillingen ble vedtatt mot 3 stemmer 

 
 
FOR-090/10 VEDTAK-  29.11.2010 

 
Partsammensatt utvalgs innstilling ble vedtatt med 6 mot 3 stemmer. 
 
INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

1. Kommunestyret slutter seg til forslag til ny administrativ struktur og ber rådmannen 
implementere denne fram mot medio 2011 
 

2. Rådmannen gis fullmakt til å foreta endringer av antall enheter og den interne 
organiseringen av disse  

 
 
KOM-074/10 VEDTAK-  14.12.2010 

 
Det ble stilt spørsmål om Arve Rolandsens habilitet som enhetsleder. 
Rolandsen fratrådte under spørsmålsdiskusjon. 
Rolandsen ble enstemmig erklært inhabil etter kommunelovens § 40, 3. ledd. 



 
Formannskapets innstilling ble vedtatt med 24 mot 6 stemmer. 
 
VEDTAK: 

1. Kommunestyret slutter seg til forslag til ny administrativ struktur og ber rådmannen 
implementere denne fram mot medio 2011 
 

2. Rådmannen gis fullmakt til å foreta endringer av antall enheter og den interne 
organiseringen av disse  

 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
Utskrift sendes:     
Enhetsledere    
Kommunalsjefer    
Personalsjef til videre forføyning    
Rådmann    
Økonomisjef    
 
 
 



 
 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 
 
   JournalpostID:   10/10118      
   Arkiv sakID.:   10/2478  Saksbehandler:  Per Gunnar Pedersen  
Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Kommunestyre 
 

Sak nr.:    052/10 DRIFTSUTVALG Dato:  17.11.2010 
 088/10 FORMANNSKAP  29.11.2010 
 075/10 KOMMUNESTYRE  14.12.2010 
 
 
 
 
KRISESENTERET I SALTEN - ORGANISERING 
   
 
Vedlegg: Forslag til avtale basert på alternativ B  
 Forslag til avtale basert på alternativ C  
 
Sammendrag: 
 
Etter at lov om kommunale krisesentertilbod (krisesenterlova) trådte i kraft 01.01.2010, må 
kommunene kjøpe eller drive krisesentertilbud. Tilbudet skal omfatte kvinner, barn og menn som 
er utsatt for vold, overgrep eller krenkelser i nære relasjoner. Innholdet defineres slik i Ot.prop.nr 
96 (2008-2009); ”Det inkluderer heildøgns telefonteneste, eit trygt mellombels butilbod, eit 
tilbod for dagbrukarar, rettleiing og nødvendig hjelp til å ta kontakt med andre og meir 
spesialiserte tenester, og oppfølging i ein reetableringsfase. Det skal vere eit lågterskeltilbod, 
gratis for brukarane og ein stad der dei kan rekne med å bli motteke utan førehandsvarsling og 
utan tilvisning frå andre instansar.”  
 
Det foreslås at Krisesenteret i Salten organiseres etter vertskommunemodellen etter 
kommunelovens paragraf 28a, med Bodø kommune som vertskommune. Årlig finansiering ved 
kommunale bidrag ut fra folketall fra samarbeidskommunene. 
 
Saksopplysninger: 
 
Bakgrunn 
Krisesenteret i Bodø har vært i drift i 27 år og er et av landets 50 krisesentre. Bodø kommune er 
vertskommune for Krisesenteret og samarbeider med 10 kommuner: Beiarn, Gildeskål, Fauske, 
Hamarøy, Meløy, Røst, Saltdal, Steigen, Sørfold og Værøy. Krisesenteret dekker et 
befolkningsområde på ca 80.000 innbyggere. I februar 2010 inviterte Bodø kommune 
samarbeidskommunene til et samarbeid om å lage forslag til nytt krisesentertilbud på grunnlag 
av ny lovgivning. Arbeidsgruppe ble dannet av representanter fra Beiarn kommune, Gildeskål 
kommune, Fauske kommune, Bodø kommune og daglig leder ved Krisesenteret. Det er mottatt 
innspill fra de fleste samarbeidskommunene om at en fortsatt ønsker et samarbeid. Forslag til ny 
avtale sendes med dette ut som likelydende saksframlegg til alle samarbeidskommunene. Sak til 
politisk behandling fremmes på vegne av rådmannen i den enkelte kommune.  
 
Tilbud til menn 



Bodø kommune har avtalt med Krisesenteret i Bodø at telefonhenvendelser og samtaler på dagtid 
for menn kan utføres med dagens ressurser, men samtaler skal foregå på egnet sted utenom 
lokalitetene til dagens krisesenter. Overnattingstilbud for menn eventuelt med barn, må etableres. 
Bodø kommune er i forhandlinger med aktuelle avtalepartnere om overnattingstilbud. Dette 
forventes å være på plass ganske raskt.  
 
Løsningsmuligheter 
Krisesenterlova åpner for i alt fire alternative organiseringsmåter, 
 
a) Kommunelovens §27 
Interkommunalt og interfylkeskommunalt samarbeid (”etablering av felles styre for løysing av 
felles oppgåver av meir drifts – og forretningsmessig karakter. Til eit slikt §27styre kan 
kommunane delegere myndigheit til å ta avgjerder som vedkjem verksemda si drift og 
organisering”) 
 
b) Kommunelovens § 28a 
Overføring av myndighet til vertskommune (”desse reglane etablerer ei meir tenleg lovergulering 
av interkommunalt samarbeid om kommunale kjerneoppgåver enn dei reglane som gjaldt 
tidlegare. Eit hovudmål med innføringa av dei nye føresegnene har vore at den lovregulerte 
vertskommunemodellen skal gjere det forsvarleg å overføre avgjerdsmakt også når det gjeld 
offentleg utøving av myndigheit. Bakgrunnen for dette er at ein vil gjere det mogeleg å bygge 
opp fagmiljø i område av landet der enkeltkommunar kvar for seg har vanskeleg for å etablere 
den kompetansen som krevst for å utføre heile registeret avkommunale oppgåver”) 
 
c) Interkommunalt selskap (IKS) 
(”interkommunalt selskap regulerar ei organisasjonsform som er tilpassa oppgåver av meir 
foretningsmessig karakter, men vert også brukt for reine driftsoppgåver.”) 
 
d) Aksjeselskap gjennom aksjeloven 
(”i tillegg kjem aksjeselskapsforma som er regulert i aksjelovgivninga, og som i stor grad vert 
brukt av kommunar for driftsoppgåver av meir forretningsmessig karakter”). 
 
 
Alternativ A og D har ikke vært fremmet som aktuelle driftsformer under arbeidsgruppens 
arbeid, og drøftes dermed ikke i dette saksframlegget. Arbeidsgruppen har vært delt synet på hva 
som er den gunstigste modellen for krisesentertilbud. Krisesenteret i Bodø ønsker og anbefaler 
en IKS-modell. Rådmannen i de representerte kommunene anbefaler en vertskommunemodell 
etter kommunelovens §28a. Arbeidsgruppen har anbefalt at Bodø kommune lager et forslag til 
saksfremlegg som legges frem for arbeidsgruppen og styret, samt Salten Regionråd før 
utsendelse til samarbeidskommunene og før det fremmes politisk sak. Anbefalingen skal 
inneholde; økonomi, finansieringsgrunnlag og fordeling. Fordelingsnøkkelen tar utgangspunkt i 
eksisterende fordelingsnøkkel (folketall).  
 
Finansiering med fordelingsnøkkel: 
Til og med 2010 har driften av Krisesenteret i Bodø vært finansiert av et tilskudd fra staten på 80 
% og et kommunalt tilskudd på 20 %. Krisesenteret i Bodø sitt totale tilskudd fra staten og 
kommuner er i 2010 kr 4 117 088,-. Fra 2011 utgår det direkte statstilskuddet og istedenfor 
legges det inn midler i den enkelte kommunes rammetilskudd. Alle kommuner har fra 2011 et 
lovpålagt ansvar for at innbyggerne skal ha tilgang på krisesentertilbud, og for å finansiere 
tilbudet. 



 
Finansieringen av driften av krisesentertilbudet er uavhengig av hvilken organisasjonsform som 
velges.  
 
Forslag til finansieringsmodell: 
Kommunalt tilskudd opprettholdes på 2010 nivå korrigert med en indeksregulering på 2,8 % av 
det kommunalt tilskuddet i 2010. Det kommunale tilskuddet fordeles etter innbyggerantall i den 
enkelte kommune den 01.01 gjeldende budsjettår. I 2010 var det kommunale tilskuddet kr 
844 000,-. 
 
 
Fordeling på de enkelte kommuner blir da slik:     

     indeks sttilsk inkl fordeling bud 2011 

    Folketall 01.01.2010 grønt hefte i rammetilsk 
etter 
folketall e folketall 

1804 Bodø kommune     47282 9,1482 2177272 505120 2682392 

1837 Meløy kommune     6639 1,5504 368995 70925 439921 

1838 Gildeskål kommune     1996 0,5383 128115 21324 149439 

1839 Beiarn kommune     1114 0,2839 67568 11901 79469 

1840 Saltdal kommune     4692 1,0495 249781 50125 299906 

1841 Fauske kommune     9552 1,9757 470217 102045 572262 

1845 Sørfold kommune     1984 0,5137 122261 21195 143456 

1848 Steigen kommune     2619 0,6477 154153 27979 182132 

1849 Hamarøy kommune     1752 0,4752 113098 18717 131814 

1856 Røst kommune     612 0,165 39270 6538 45808 

1857 Værøy kommune     761 0,2177 51813 8130 59942 

  Sum samarbeidskommuner     31721   3942541 844000 4786541 

 
 
Saksbehandlers vurdering: 

Administrasjonen i de representerte kommunene i arbeidsgruppen vektlegger økonomisk 
forutsigbarhet og kommunal styring med krisesentertilbudet, som en i større grad oppnår ved en 
vertskommunemodell. 
Krisesenteret foretrekker en IKS modell med begrunnelse at en har et selvstendig styre som tar 
beslutninger og at endringene blir mindre for driften og personalet. Det at krisesentertilbudet blir 
en kommunal virksomhet ved budsjettering og personaladministrasjon gir slikt sett mindre 
handlingsrom for Krisesenteret enn IKS. Det stilles spørsmål ved om tilbudet til brukerne blir 
like godt ved en vertskommunemodell. I følge kommuneloven er IKS først og fremst rettet mot 
forretningsmessig virksomhet, men kan også brukes til tjenesteproduksjon. I følge KS 
advokatene som har gitt uttalelse til Krisesenteret i Skedsmo kommune, er det ingenting formelt i 
veien for organisering av krisesentertilbud som IKS og anbefaler dette for Krisesenteret i 
Skedsmo. 
 
Det forutsettes at eksisterende krisesenter utvider ansvarsområdet til å omfatte tilbud til alle 
brukergrupper som omfattes av dagens lovverk, også menn. Det forutsettes også at eget 
overnattingstilbud til menn er på plass, og at dagens lokaliteter kun skal brukes av kvinner, 
eventuelt med barn. 
 
Foreslåtte finansieringsmodell tar høyde for nytt krisesentertilbud til kvinner, barn og menn. 



 
 
 
INNSTILLING : 

 
Vertskommunemodellen med Bodø kommune som vertskommune etter 
kommunelovens § 28a anbefales vedtatt, for å sikre kommunal styring og 
budsjettmessig forutsigbarhet. Dagens Krisesenter for kvinner anbefales som driver av 
tilbudet på vegne av samarbeidskommunene. Navneforslag; Krisesenteret i Salten. 
Krisesentertilbudet skal være et tilbud til kvinner, barn og menn. Krisesentertilbudet 
vil da være i tråd med gjeldende lovverk. Finansiering av skal skje etter ovennevnte 
modell. 
 
Driften av Krisesenteret i Bodø videreføres til Krisesenteret i Salten etter 
vertskommunemodellen i kommunelovens §28a, med Bodø kommune som 
vertskommune. Forslag til avtale, reglement og instruks for daglig leder i henhold til 
trykt vedlegg godkjennes. 

 
 
DRIF-052/10 VEDTAK-  17.11.2010 

 
Nils Christian Steinbakk (FL) fremmet følgende utsettelsesforslag: 
Saken utsettes inntil rådmannen i sin utredning også har belyst hvilke muligheter 
Fauske har til å opprette et eget tilbud i kommunen. Man ser da for seg et 
tverrsektorielt fagsamarbeid innenfor/mellom Barne- og familieenheten og 
helse/omsorg m.m. Det undersøkes også om kommunene Sørfold og Saltdal kan være 
interessert i et slikt samarbeid. 
 
FL’s utsettelsesforslag ble forkastet med 5 mot 4 stemmer. 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 
Vertskommunemodellen med Bodø kommune som vertskommune etter 
kommunelovens § 28a anbefales vedtatt, for å sikre kommunal styring og 
budsjettmessig forutsigbarhet. Dagens Krisesenter for kvinner anbefales som driver av 
tilbudet på vegne av samarbeidskommunene. Navneforslag; Krisesenteret i Salten. 
Krisesentertilbudet skal være et tilbud til kvinner, barn og menn. Krisesentertilbudet 
vil da være i tråd med gjeldende lovverk. Finansiering av skal skje etter ovennevnte 
modell. 
 
Driften av Krisesenteret i Bodø videreføres til Krisesenteret i Salten etter 
vertskommunemodellen i kommunelovens §28a, med Bodø kommune som 
vertskommune. Forslag til avtale, reglement og instruks for daglig leder i henhold til 
trykt vedlegg godkjennes. 

 
 
FOR-088/10 VEDTAK-  29.11.2010 

 
Jørn Stene (FL) fremmet følgende utsettelsesforslag: 



Saken utsettes inntil rådmannen i sin utredning også har belyst hvilke muligheter 
Fauske har til å opprette et eget tilbud i kommunen. Man ser da for seg et 
tverrsektorielt fagsamarbeid innenfor/mellom Barne- og familieenheten og 
helse/omsorg m.m. Det undersøkes også om kommunene Sørfold og Saltdal kan være 
interessert i et slikt samarbeid. 
 
FL’s utsettelsesforslag ble forkastet med 7 mot 2 stemmer. 
 
Ordfører foreslo følgende tilleggsforslag: 
Kommunestyret gir rådmannen fullmakt til å videredelegere myndighet til 
administrasjonssjef i vertskommunen innenfor rammene av samarbeidet. 
 
Driftsutvalgets innstilling ble vedtatt med 8 mot 1 stemme. 
Ordførers tilleggsforslag ble vedtatt med 8 mot 1 stemme. 
 
 
INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 
Vertskommunemodellen med Bodø kommune som vertskommune etter 
kommunelovens § 28a anbefales vedtatt, for å sikre kommunal styring og 
budsjettmessig forutsigbarhet. Dagens Krisesenter for kvinner anbefales som driver av 
tilbudet på vegne av samarbeidskommunene. Navneforslag; Krisesenteret i Salten. 
Krisesentertilbudet skal være et tilbud til kvinner, barn og menn. Krisesentertilbudet 
vil da være i tråd med gjeldende lovverk. Finansiering av skal skje etter ovennevnte 
modell. 
 
Driften av Krisesenteret i Bodø videreføres til Krisesenteret i Salten etter 
vertskommunemodellen i kommunelovens §28a, med Bodø kommune som 
vertskommune. Forslag til avtale, reglement og instruks for daglig leder i henhold til 
trykt vedlegg godkjennes. 
 
Kommunestyret gir rådmannen fullmakt til å videredelegere myndighet til 
administrasjonssjef i vertskommunen innenfor rammene av samarbeidet. 

 
 
KOM-075/10 VEDTAK-  14.12.2010 

 
Siv Anita Johnsen Brekke (AP) foreslo følgende: 
Driften av Krisesenteret i Bodø videreføres som Krisesenteret i Salten IKS. 
 
Formannskapets innstilling ble vedtatt med 21 mot 10 stemmer avgitt for AP’s forslag. 
 
VEDTAK: 
Vertskommunemodellen med Bodø kommune som vertskommune etter 
kommunelovens § 28a anbefales vedtatt, for å sikre kommunal styring og 
budsjettmessig forutsigbarhet. Dagens Krisesenter for kvinner anbefales som driver av 
tilbudet på vegne av samarbeidskommunene. Navneforslag; Krisesenteret i Salten. 
Krisesentertilbudet skal være et tilbud til kvinner, barn og menn. Krisesentertilbudet 
vil da være i tråd med gjeldende lovverk. Finansiering av skal skje etter ovennevnte 
modell. 
 
Driften av Krisesenteret i Bodø videreføres til Krisesenteret i Salten etter 
vertskommunemodellen i kommunelovens §28a, med Bodø kommune som 



vertskommune. Forslag til avtale, reglement og instruks for daglig leder i henhold til 
trykt vedlegg godkjennes. 
 
Kommunestyret gir rådmannen fullmakt til å videredelegere myndighet til 
administrasjonssjef i vertskommunen innenfor rammene av samarbeidet. 

 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
Utskrift sendes:     
Kommunalsjef til videre forføyning    
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NY STILLING - FLYKTNINGEKONTORET 
   
 
Vedlegg:  Ingen 
 
Sammendrag: 
 
Antall stillinger ved Flyktningekontoret er per tiden 3,8: 100% flyktningekonsulent, 100% 
programrådgiver (knyttet til introduksjonsprogrammet i NAV), 80% helsesøster, 100% 
miljøarbeider.  
I 2003 innførte Fauske kommune introduksjonsprogram for nyankomne flyktninger. Det 
medførte betydelig merarbeid ved Flyktningekontoret. En av våre medarbeidere fikk da som 
hovedoppgave å arbeide innenfor dette programmet og har nå sin stilling knyttet til NAV. I 
praksis har det betydd at miljøarbeidet har blitt ivaretatt av færre. Det siste året har vi imidlertid 
hatt en engasjementsstilling i 78,5% i tillegg til den ene miljøarbeiderstillingen slik at 
miljøtjenestens oppgaver har blitt bra ivaretatt. Denne stillingen ønskes nå utvidet til 100% fast 
stilling. 
 
Saksopplysninger: 
 
 Gjennom alle årene med bosetting av flyktninger i kommunen, har vi erfart at gode, 
integrerende aktiviteter i første rekke er knyttet til fritida. Dette ser vi når det gjelder barna, at 
medlemskap i en organisert aktivitet på fritida er en god innfallsport til integrering og økt sosialt 
nettverk. 
I liten grad har vi klart å følge dette opp når det gjelder voksne flyktninger. Hovedgrunnen har 
vært manglende kapasitet innenfor miljøtjenesten, og spesielt muligheten til å følge opp 
aktiviteter på ettermiddags-/kveldstid. 
 
I økende grad bosetter vi nå enslige voksne, og da spesielt unge menn mellom 20 og 30 år. Som 
nyankomne til kommunen, har de fleste av dem stor interesse av å komme seg i aktivitet på 
fritida og etterspør i den forbindelse hva Flyktningekontoret kan være behjelpelig med.  
Engasjementsstillingen det siste året har i noen grad gitt oss muligheter til å bidra i så måte både 
i forhold til miljøkvelder på Rødskola og ikke minst arrangerte turer i kommunens flotte natur. 



I tillegg til aktiviteter på fritiden har arbeidsoppgavene knyttet til engasjementsstillingen i 
vesentlig grad dreid seg om miljøtjeneste og praktiske gjøremål i boligene, klargjøring av boliger 
før innflytting og ikke minst veiledning i det å bo i norske hus.  
De siste par årene har også flyktningetjenesten fått merke en økning i antallet krevende brukere, 
det være seg familier med betydelige tilpasningsproblemer så vel som unge mennesker som sliter 
med hverdagen. Å få familier til å fungere bra, familier som i lengre perioder har vært adskilt og 
som så blir forent i et fremmed land, kan vise seg for noen å være en vanskelig prosess. Noen 
unge flyktninger har de siste par årene gått ut og inn av ulike opplæringstiltak, tiltak vi har 
initiert og fulgt opp i noen grad takket være ekstraressursen vi har disponert siste året. Det må 
også sies at vi etter hvert har opparbeidet et nært og godt samarbeid spesielt med kommunens 
rus-og psykiatri tjeneste der denne og vår miljøtjeneste har kunnet følge opp tiltakene også i 
noen grad på kveldstid. 
 
Saksbehandlers vurdering: 
 
Engasjementsstillingen ved Flyktningekontoret siste året har til fulle vist behovet for å styrke 
kapasiteten ved kontoret. Stillingen har gitt oss flere muligheter vi ikke hadde tidligere til å 
skape et bedre integreringsklima for bosatte flyktninger og dermed lagt til rette for et mer 
innholdsrikt liv for våre bosatte flyktninger. Videre har vi i noen grad klart å styrke 
oppfølgingsarbeidet overfor den enkelte flyktning/familie spesielt i forhold til veiledning og 
praktisk hjelp og støtte ved det å bo innenfor rammene av en annen kultur. 
Med et bedre samarbeid med spesialisttjenestene har vi fått en klar kvalitetsheving av arbeidet. 
Denne utviklingen hadde ikke vært mulig uten styrkingen av miljøtjenesten. Med to 
miljøarbeidere på jobb, vil vi også være bedre i stand til å betjene ustabile personer, der vi i 
likhet med andre hjemmetjenester i kommunen, tenker arbeidstakers sikkerhet.  
 
 
INNSTILLING : 

 
Kommunestyret godkjenner at Flyktningekontoret styrker staben med en miljøarbeider 
i fast 100% stilling fra 01.01.2011. 
Utgiftene dekkes fra de statlige integreringsmidlene. 

 
 
DRIF-054/10 VEDTAK-  17.11.2010 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
INNSTILLING TIL PARTSAMMENSATT UTVALG: 
Kommunestyret godkjenner at Flyktningekontoret styrker staben med en miljøarbeider 
i fast 100% stilling fra 01.01.2011. 
Utgiftene dekkes fra de statlige integreringsmidlene. 

 
 
PART-036/10 VEDTAK-  29.11.2010 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt 

 
 
FOR-092/10 VEDTAK-  29.11.2010 



 
Partsammensatt utvalgs innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 
Kommunestyret godkjenner at Flyktningekontoret styrker staben med en miljøarbeider 
i fast 100 % stilling fra 01.01.2011. 
Utgiftene dekkes fra de statlige integreringsmidlene. 

 
 
KOM-076/10 VEDTAK-  14.12.2010 

 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
Kommunestyret godkjenner at Flyktningekontoret styrker staben med en miljøarbeider 
i fast 100 % stilling fra 01.01.2011. 
Utgiftene dekkes fra de statlige integreringsmidlene. 

 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
Utskrift sendes:     
Flyktningekonsulent til videre forføyning    
Personalsjef    
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FAUSKE IDRETTSBARNEHAGE AS - SØKNAD OM TILSKUDD TIL KJØP AV 
TOMT 
   
 
Vedlegg: 1. Søknad datert 15 oktober fra Fauske Idrettsbarnehage AS 

2. Kopi av kommunestyresak 113/08 vedr. full barnehagedekning. 
 
Sammendrag: 
 
Fauske Idrettsbarnehage AS startet sin virksomhet høsten 2010 og har i alt 42 plasser. 
Barnehagen ligger i tilknytning til Fauske Fritidssenter AS. 
 
Det søkes nå om et tilskudd til anskaffelse av tomt med kr 600.000,-. Dette er likt det tilskuddet 
som 3 private barnehager mottok i hht kommunestyrets vedtak i sak 113/08. 
 
Slik rådmannen oppfatter kommunestyrets vedtak var hensikten å få etablert full 
barnehagedekning i 2009. Økonomiske bidrag til etablering av nye plasser ble av kommunestyret 
valgt som et virkemiddel. Vedtaket var knyttet til konkrete prosjekter. Rådmannen konstaterer 
derfor at det ikke er etablert en generell tilskuddsordning i fm med etablering av 
barnehageplasser i kommunen. 
 
Totalt sett er det nå i Fauske kommune full dekning slik lovverket krever/definerer. 
 
Det er heller ikke avsatt midler til nye tilskudd.  
 
INNSTILLING : 

 
Søknad fra Fauske Idrettsbarnehage AS om tilskudd til kjøp av tomt avslås. 
 
Fauske kommune har full barnehagedekning i hht lovverkets krav/definisjoner og 
Fauske kommune har ikke etablert en generell ordning med økonomisk tilskott til 
etablering av nye barnehageplasser. 

 
 
DRIF-053/10 VEDTAK-  17.11.2010 

 



Jørn Stene (FL) foreslo: 
1. Ut fra et likhetsprinsipp innvilges søknaden fra Fauske Idrettsbarnehage a/s om et 
tilskudd på kr. 600.000,- til kjøp av tomt. 
2. Beløpet innarbeides i budsjett for 2011. 
3. Fauske kommune anser med dette at tilskudds ordning til kjøp av tomt til private 
barnehager som opphørt. 
 
Innstillingen ble vedtatt med 5 mot 4 stemmer avgitt for FL’s forslag. 
 
INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 
Søknad fra Fauske Idrettsbarnehage AS om tilskudd til kjøp av tomt avslås. 
 
Fauske kommune har full barnehagedekning i hht lovverkets krav/definisjoner og 
Fauske kommune har ikke etablert en generell ordning med økonomisk tilskott til 
etablering av nye barnehageplasser. 

 
 
FOR-091/10 VEDTAK-  29.11.2010 

 
Kjell Eilertsen (FL) foreslo: 
1. Ut fra et likhetsprinsipp innvilges søknaden fra Fauske Idrettsbarnehage a/s om et 
tilskudd på kr. 600.000,- til kjøp av tomt. 
2. Beløpet innarbeides i budsjett for 2011. 
3. Fauske kommune anser med dette at tilskudds ordning til kjøp av tomt til private 
barnehager som opphørt. 
 
Driftsutvalgets innstilling ble vedtatt med 5 mot 4 stemmer avgitt for FL’s forslag. 
 
 
INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 
Søknad fra Fauske Idrettsbarnehage AS om tilskudd til kjøp av tomt avslås. 
 
Fauske kommune har full barnehagedekning i hht lovverkets krav/definisjoner og 
Fauske kommune har ikke etablert en generell ordning med økonomisk tilskott til 
etablering av nye barnehageplasser. 

 
 
KOM-077/10 VEDTAK-  14.12.2010 

 
Brev fra Fauske Idrettsbarnehage mottatt 13.12.10 ble utdelt i møtet. 
 
Kjell Eilertsen (FL) foreslo: 
1. Ut fra et likhetsprinsipp innvilges søknaden fra Fauske Idrettsbarnehage a/s om et 
tilskudd på kr. 600.000,- til kjøp av tomt. 
2. Beløpet innarbeides i budsjett for 2011. 
3. Fauske kommune anser med dette at tilskudds ordning til kjøp av tomt til private 
barnehager som opphørt. 
 
Formannskapets innstilling ble vedtatt med 18 mot 13 stemmer avgitt for FL’s forslag. 
 
VEDTAK: 
Søknad fra Fauske Idrettsbarnehage AS om tilskudd til kjøp av tomt avslås. 



 
Fauske kommune har full barnehagedekning i hht lovverkets krav/definisjoner og 
Fauske kommune har ikke etablert en generell ordning med økonomisk tilskott til 
etablering av nye barnehageplasser. 

 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
Utskrift sendes:     
Kommunalsjef til videre forføyning    
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INNKJØP AV NYE ARBEIDSBILER ENHET VVA 
 
Vedlegg: Ingen 
 
Sammendrag: 
 
 
INNLEDNING 
 
Enhet VVA disponerer i dag følgende arbeidsbiler: 
 
Bil Tilhørighet 

 
Type Reg.nr. Årsmod. Antatt 

restverdi 
Arbeidsbil Sulitjelma Vann Mitsubishi L-400 YK-20238 2001 30000 
Driftsoperatørbil Vann Toyota Hi-Ace YE-73235 2002 20000 
Lagerbil Vann/avløp Nissan NE-81853 1995  
Anleggsbil Avløp Toyota Hi-Ace YE-73236 2002  
Driftsbil vann og avløp Avløp VW Transporter YE-79785 2006  
Anleggsbil Vann Toyota Hi-Ace YE-54897 1999 10000 
Driftsoperatørbil Avløp Nissan King-Cab YE-79355 2005  
Driftsbil veg Veg VW LT YK-10632 1995 0 
 
 
Av disse bilene anses følgende biler å være i så god stand at de beholdes inntil videre: 
Anleggsbil    YE-73236 
Driftsbil Vann og avløp  YE-79785 
Driftsoperatørbil   YE-79355 
 
Når det gjelder utskifting av driftsbil veg er utskifting av denne med i forslaget til budsjett 2011. 
 
For øvrig disponerer enhet VVA 2 lastebiler, veghøvel, hjullaster, spylebil, sugebil og lagerbil.  
 
 
UTSKIFTING ARBEIDSBILER: 
 
1. Arbeidsbil Sulitjelma – Mitsubishi L-400 
 



Arbeidsbilen ble innkjøpt i 2001. Kilometerstanden er 220.000 km. Den har et sterkt økende 
vedlikeholdsbehov. Den benyttes i hovedsak av våre ansatte i Sulitjelma både på anlegg og i 
forbindelse med driftsoppgaver samt til innhenting av vannprøver i Sulitjelmaområdet.  
 
2. Driftsoperatørbil Toyota Hi-Ace 
 
Bilen ble innkjøpt i 2002. Kilometerstand 150000. Bilen er godt vedlikeholdt og er i god stand. 
Bilen var opprinnelig innkjøpt som rørleggerbil og ble i hovedsak benyttet i Fauske området.  
 
Etter at en rørlegger sluttet og en driftsoperatør gikk av med pensjon (han kjørte egen bil) har 
bruken av bilen blitt endret og den benyttes nå utstrakt hele året av driftsoperatør fra Østerkløft i 
vest og Daja Fjellandsby i øst og Grønås i nord. Med hensyn til endringer de siste år kan spesielt 
nevnes utbygginger av Klungset vba, Stengvann vba samt Sulitjema Fjellandsby som alle ligger i 
områder med vanskelig adkomst. Ettersom bilen kun har 2-hjulstrekk har det til tider vært store 
problemer med å tas seg fram til anleggene vinterstid.  
 
3. Anleggsbil Toyota Hi-Ace 
 
Bilen er en 1999-modell. Kilometerstand 145.000 km. Bilen benyttes hele året til frakt av 
mannskaper og materiell på de forskjellige anleggene rundt i kommunen. Bilen har etter hvert 
fått store vedlikeholdskostnader og må i dag regnes som utslitt. 
 
 
FINANSIERING 3 NYE ARBEIDSBILER 
 
Rådmannen ønsker nå å skifte ut disse 3 bilene med 3 nye arbeidsbiler så som Toyota Hi-Ace, 
VW Transporter eller lignende. Det er innhentet grove overslagspriser som viser en antatt 
innkjøpspris på kr. 330.000,- pr. bil. Prisem inkluderer vinterdekk, krok, radio og prisstigning.  
 
Innkjøpskostnad nye arbeidsbiler enhet VVA 
 
Innkjøp 3 stk arbeidsbiler 4WD (grønne skilt)  kr.    990.000,-  
Antatt restverdi:      kr.      60.000,-  
 
Sum:        kr.    930.000,-  
 
Bilene har tilhørighet på vannsektoren og er derved fritatt for merverdiavgift. 
 
Finansiering innkjøp av arbeidsbiler 
 
Bilene finansieres via budsjettert låneopptak på vannsektoren i 2011. Investeringen belastes i sin 
helhet på vannsektoren.  
 
 
 
INNSTILLING : 

 
Fauske kommunestyre vedtar å kjøpe inn 3 nye arbeidsbiler til enhet VVA til en samlet 
sum av kr. 930.000,-. Lånet finansieres med lånopptak på vannsektoren. 

 



 
DRIF-055/10 VEDTAK-  17.11.2010 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 
Fauske kommunestyre vedtar å kjøpe inn 3 nye arbeidsbiler til enhet VVA til en samlet 
sum av kr. 930.000,-. Lånet finansieres med lånopptak på vannsektoren. 

 
 
FOR-093/10 VEDTAK-  29.11.2010 

 
Driftsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 
Fauske kommunestyre vedtar å kjøpe inn 3 nye arbeidsbiler til enhet VVA til en samlet 
sum av kr. 930.000,-. Lånet finansieres med lånopptak på vannsektoren. 

 
 
KOM-078/10 VEDTAK-  14.12.2010 

 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
Fauske kommunestyre vedtar å kjøpe inn 3 nye arbeidsbiler til enhet VVA til en samlet 
sum av kr. 930.000,-. Lånet finansieres med lånopptak på vannsektoren. 

 
 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
 
Utskrift sendes:     
Enhetsleder VVA til videre forføyning    
Regnskapssjef    
Økonomisjef    
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DISPONERING AV KOMPENSASJONSTILSKUDD OMSORGSBOLIGER 
   
 
Vedlegg: 1. Brev datert 30.9.2010 fra ISBBL vedr driftstilskott for Helsetunet borettslag 

2. Brev datert 30.9.2010 fra ISBBL vedr driftstilskott for Strømsnes borettslag 
3. Brev datert 30.9.2010 fra ISBBL vedr driftstilskott for Erikstadtunet borettslag 

 
 
Sammendrag: 
 
Kommunestyret har tidligere vedtatt at deler av kompensasjonstilskuddet i forbindelse med 
bygging av omsorgsboliger (Strømsnes, Helsetunet og Radioskogen) skal kunne benyttes som 
driftstilskudd til borettslagene for å redusere husleien. 
 
I 2007 ble nye omsorgsboliger ferdigstilt med midler øremerket gjennom opptrappingsplan for 
psykisk helse. Også disse boligene utløser kompensasjonstilskudd og kommunestyret vedtok i 
sak 62/08 at også dette borettslaget kunne få driftstilskudd for å redusere husleie. 
 
Det er nå søkt om følgende driftstilskudd for 2011: 
 
Helsetunet borettslag                                              kr.    724.530,- 
Strømsnes borettslag                                               kr.      75.790,- 
Erikstadtunet borettslag                                          kr.    245.997,- 
 
Totalt                                                                       kr. 1.046.317,- 
 
Dette ligger innenfor det beløp som vi kan forvente å motta i kompensasjonstilskudd i 2011. 
Dette tilskuddet beregnes bl.a. ut fra det faktiske rentenivået som blir i 2011. 
 
I forbindelse med behandlingen av tilsvarende sak for budsjettåret 2010, gjorde kommunestyret 
bl. a  følgende vedtak: 
 
“Kommunestyret ber styrene i de enkelte borettslagene innen 1.4.2010 foreta en vurdering av 
husleien bl.a. i lys av nye regler for bostøtte” 
 
Søknaden fra borettslagene baserer seg nå på følgende husleiesatser: 
 



- Helsetunet borettslag             kr 5.000,-    (+ kr 500,- fra 2010) 
- Strømsnes borettslag              kr 4.600,-    (+ kr 500,- fra 2010) 
- Erikstadtunet borettslag         kr 5.500,-    (uendret) 

 
Rådmannen viser til det foranstående og tilrår at det gis driftstilskudd til omsorgsboligene som 
omsøkt. 
 
 
INNSTILLING : 

 
Fauske kommune yter driftstilskudd til følgende borettslag (omsorgsboliger) for 2011: 
 

- Helsetunet borettslag                                              kr.    724.530,- 
- Strømsnes borettslag                                               kr.      75.790,- 
- Erikstadtunet borettslag                                          kr.    245.997,- 

 
- Totalt                                                                       kr. 1.046.317,- 

 
            Dersom kompensasjonstilskuddene kommunen mottar totalt sett blir lavere enn sum  
            omsøkte driftstilskudd, reduseres driftstilskuddene tilsvarende.  
 
 
DRIF-059/10 VEDTAK-  17.11.2010 

 
Nils Christian Steinbakk (FL) foreslo: 
Fauske kommune mottar årlig fra staten kompensasjonstilskudd for bygging av 
omsorgsboliger. For 2011 vil dette tilskuddet fra staten være i størrelsesorden ca. 2. 
mill. kroner. Intensjonen fra staten og Fauske kommune har vært at store deler av dette 
tilskuddet skulle benyttes til å redusere husleien i de enkelte omsorgsboliger i 
borettslagene. Omsorgsboligene er et viktig element i omsorgstilbudet til Fauske 
kommune. Fauske kommune sparer store beløp på at folk kan bo lenge i 
omsorgsboligene og få den hjelpen de trenger gjennom hjemmesykepleie og 
hjemmehjelp. Alternativet til omsorgsbolig vil i mange tilfeller være sykehjemsplass. 
Kommunestyret vil derfor bidra til at husleiene i de enkelte omsorgsboliger ikke øker i 
2011. På denne bakgrunn vedtar kommunestyret slikt driftstilskudd til følgende 
borettslag (omsorgsboliger) for 2011. 
 

- Helsetunet borettslag  kr. 856 000,- 
- Strømsnes borettslag  kr. 155 000,- 
- Erikstadtunet borettslag kr. 251 000,- 
- Totalt    kr. 1 262 000,- 

 
Innstilingen ble vedtatt med 5 mot 4 stemmer avgitt for FL’s forslag. 
 
 
INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 
Fauske kommune yter driftstilskudd til følgende borettslag (omsorgsboliger) for 2011: 
 

- Helsetunet borettslag                                              kr.    724.530,- 
- Strømsnes borettslag                                               kr.      75.790,- 



- Erikstadtunet borettslag                                          kr.    245.997,- 
 

- Totalt                                                                       kr. 1.046.317,- 
 

            Dersom kompensasjonstilskuddene kommunen mottar totalt sett blir lavere enn sum  
            omsøkte driftstilskudd, reduseres driftstilskuddene tilsvarende.  
 
 
FOR-096/10 VEDTAK-  29.11.2010 

 
Kjell Eilertsen (FL) foreslo: 
Fauske kommune mottar årlig fra staten kompensasjonstilskudd for bygging av 
omsorgsboliger. For 2011 vil dette tilskuddet fra staten være i størrelsesorden ca. 2. 
mill. kroner. Intensjonen fra staten og Fauske kommune har vært at store deler av dette 
tilskuddet skulle benyttes til å redusere husleien i de enkelte omsorgsboliger i 
borettslagene. Omsorgsboligene er et viktig element i omsorgstilbudet til Fauske 
kommune. Fauske kommune sparer store beløp på at folk kan bo lenge i 
omsorgsboligene og få den hjelpen de trenger gjennom hjemmesykepleie og 
hjemmehjelp. Alternativet til omsorgsbolig vil i mange tilfeller være sykehjemsplass. 
Kommunestyret vil derfor bidra til at husleiene i de enkelte omsorgsboliger ikke øker i 
2011. På denne bakgrunn vedtar kommunestyret slikt driftstilskudd til følgende 
borettslag (omsorgsboliger) for 2011. 
 

- Helsetunet borettslag  kr. 856 000,- 
- Strømsnes borettslag  kr. 155 000,- 
- Erikstadtunet borettslag kr. 251 000,- 
- Totalt    kr. 1 262 000,- 

 
Driftsutvalgets innstilling ble vedtatt med 5 mot 4 stemmer avgitt for FL’s forslag. 
 
INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 
Fauske kommune yter driftstilskudd til følgende borettslag (omsorgsboliger) for 2011: 
 

- Helsetunet borettslag                                              kr.    724.530,- 
- Strømsnes borettslag                                               kr.      75.790,- 
- Erikstadtunet borettslag                                          kr.    245.997,- 

 
- Totalt                                                                       kr. 1.046.317,- 

 
            Dersom kompensasjonstilskuddene kommunen mottar totalt sett blir lavere enn sum  
            omsøkte driftstilskudd, reduseres driftstilskuddene tilsvarende.  
 
 
 
KOM-079/10 VEDTAK-  14.12.2010 

 
Helge Torbergsen stilte spørsmål om egen habilitet. 
Torbergsen ble enstemmig erklært inhabil etter forvaltningslovens § 6. 
 
Nils Christian Steinbakk (FL) foreslo: 
Fauske kommune mottar årlig fra staten kompensasjonstilskudd for bygging av 
omsorgsboliger. For 2011 vil dette tilskuddet fra staten være i størrelsesorden ca. 2. 



mill. kroner. Intensjonen fra staten og Fauske kommune har vært at store deler av dette 
tilskuddet skulle benyttes til å redusere husleien i de enkelte omsorgsboliger i 
borettslagene. Omsorgsboligene er et viktig element i omsorgstilbudet til Fauske 
kommune. Fauske kommune sparer store beløp på at folk kan bo lenge i 
omsorgsboligene og få den hjelpen de trenger gjennom hjemmesykepleie og 
hjemmehjelp. Alternativet til omsorgsbolig vil i mange tilfeller være sykehjemsplass. 
Kommunestyret vil derfor bidra til at husleiene i de enkelte omsorgsboliger ikke øker i 
2011. På denne bakgrunn vedtar kommunestyret slikt driftstilskudd til følgende 
borettslag (omsorgsboliger) for 2011. 
 

- Helsetunet borettslag  kr. 856 000,- 
- Strømsnes borettslag  kr. 155 000,- 
- Erikstadtunet borettslag kr. 251 000,- 
- Totalt    kr. 1 262 000,- 

 
Formannskapets innstilling ble vedtatt med 22 mot 8 stemmer avgitt for FL’s forslag. 
 
VEDTAK: 
Fauske kommune yter driftstilskudd til følgende borettslag (omsorgsboliger) for 2011: 
 

- Helsetunet borettslag                                              kr.    724.530,- 
- Strømsnes borettslag                                               kr.      75.790,- 
- Erikstadtunet borettslag                                          kr.    245.997,- 

 
- Totalt                                                                       kr. 1.046.317,- 

 
            Dersom kompensasjonstilskuddene kommunen mottar totalt sett blir lavere enn sum  
            omsøkte driftstilskudd, reduseres driftstilskuddene tilsvarende.  
 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
Utskrift sendes:     
Kommunalsjef til videre forføyning    
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MØTEPLAN 2011 FOR PLAN- OG UTVIKLINGSUTVALG, DRIFTSUTVALG, 
FORMANNSKAP OG KOMMUNESTYRE  
 
Vedlegg: Møteplan 1. og 2. halvår 2011 

Planleggingskalender for utvalgsmøter 2011 
 
Sammendrag: 
 
Vedlagt følger forslag til møteplan 2011, hvor det er tatt hensyn til de vedlagte merknader som vi 
kjenner til. 
 
INNSTILLING : 

 
Møteplan for kommunestyre, formannskap, driftsutvalg og plan- og utviklingsvalg 
2011 godkjennes som vist i vedlegg. 

 
 
PLUT-077/10 VEDTAK-  16.11.2010 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
Møteplan for kommunestyre, formannskap, driftsutvalg og plan- og utviklingsvalg 
2011 godkjennes som vist i vedlegg. 

 
 
DRIF-061/10 VEDTAK-  17.11.2010 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
Møteplan for kommunestyre, formannskap, driftsutvalg og plan- og utviklingsvalg 
2011 godkjennes som vist i vedlegg. 

 
 



FOR-097/10 VEDTAK-  29.11.2010 
 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
Møteplan for kommunestyre, formannskap, driftsutvalg og plan- og utviklingsvalg 
2011 godkjennes som vist i vedlegg. 

 
 
KOM-080/10 VEDTAK-  14.12.2010 

 
Nils Christian Steinbakk (FL) foreslo: 
Møteplanen vedtas med følgende endringer: 
Plan/utviklingsutvalg 23/8-2011 
Driftsutvalg  24/8-2011 
Formannskap  29/8-2011 
Kommunestyret 8/9-2011 
 
Plan/utviklingsutvalget og driftsutvalgets møter 6. og 7. september forskyves til 20. og 
21. september. 
 
Ordfører foreslo: 
Saken utsettes til kommunestyremøtet 16.12.10. 
 
Ordførers forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
Saken utsettes til kommunestyremøtet 16.12.10. 

 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
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DIVERSE BETALINGSSATSER I PLEIE OG OMSORG 2011 
   
 
Vedlegg: Kurdøgnpris for institusjon 
 
Sammendrag: 
 
Ulike satser for egenbetaling i pleie og omsorg behandles hvert år i forbindelse med 
budsjettbehandlingen. 
 
I rådmannens forslag til budsjett 2011 er det forutsatt en regulering av satsene tilsvarende 2,8% 
 
   
Noen av satsene er avhengige av reguleringer i sentrale forskrifter og rådmannen har i sitt forslag 
i likhet med tidligere år forutsatt at satsene endres i tråd med de maksimalsatser sentrale 
forskrifter har fastsatt. Disse utarbeides først når behandlingen av statsbudsjett er ferdig. 
 
 
INNSTILLING : 

 
Med virkning fra 01.01.2011fastsettes følgende satser i pleie/omsorg: 
 
Paviljongene: 
 
 Dagens sats i kr./mnd Økes til kr./mnd 
Husleie 3730,- (2863,-) a)1422,-  

                          b)2841,-  
3834,- (2943,-) a) 1462,-   
                         b) 2921,- 

 
(tall i parentes gjelder ektepar) 
 
Der to beboere (ikke ektepar) deler leilighet vil husleie være: 
a) Enkelt rom: kr.1462,- 
b) Stort rom:   kr.2921,- 

 
Det forutsettes at den enkelte beboer betaler medisinske forbruksvarer og 
legetjenester, samt ordinær betaling for hjemmehjelpstjenester. 



 
Trygghetsalarm: 
 
Leie inkl. utrykning økes fra kr.165,- pr/mnd til kr.170,- pr/mnd. for brukere over 2 G  
For brukere under 2 G kr.160,- pr.mnd. inkl.hjemmtjenester . Se rundskriv I-6/2006  
 
Ved tap av alarmknapp må den erstattes av bruker med kr.900,- 

 
 
Hjemmetjenester: 
 
Grunnbeløpet pr.01.05.2010kr. 75641 
 
Utgiftstaket, månedsabonnement og timesats endres i takt med de maksimalsatser som 
de sentrale retningslinjer fastsetter. 
 
 
Nettoinntekt  Utgiftstak/år Månedssats abonnement 

pr/mnd. 
Timesats 

Inntil 2 G 1920,- 1)  160,- (max.pris 
uavhengig av antall 
timer pr.mnd) 

 

2 – 4 G 11040,-   920,- 2) 115,- 
Over 4 G 17760,- 1480,- 2)  185,- 
 
1) Maksimalsats i samsvar med det til enhver tid gjeldene statlig fastsatt betalingstak 
2) 2,8 % økning av satsene 2010 
 
 

             Langtidsopphold: 
 
Som hovedregel skal ikke betaling overstige det som det koster å drive en 
institusjonsplass, dvs.kurdøgnpris. Dersom en beboers inntekter medfører at 
egenbetalingen blir høyere enn kurdøgnprisen, så er kurdøgnprisen det maksimale 
vedkommende skal betale. Kurdøgnprisen beregnes på følgende måned: Netto 
driftsutgifter for inst. (beboernes vederlagsbetaling holdes utenfor) delt på totalt antall 
institusjonsdøgn for institusjonen. 
 
 
Korttidsopphold: 
 
Døgnsats: kr.125,-      Dagopphold: kr.66,-  
 
Døgnsatsen endres i takt med den maksimalsats som de sentrale retningslinjer 
fastsetter. 
 
 
Avlastning 
Opphold i institusjon for personer som på grunn av sykdom eller funksjonshemming 
har     
privat hjelp i hjemmet. Formålet med ordningen er at pårørende og andre som har 
særlig   



tyngende omsorgsarbeid for pleietrengende personer skal ha mulighet til å få 
avlastning 
fra omsorgsarbeidet. Kommunen kan ikke kreve vederlag for avlastning. 
 
Miljø/aktivitetstjenesten: 
 
Egenandel kr.154,- pr.mnd. for dagsentertilbud fra 3 ganger pr. mnd. 
Egenandel kr.77,- pr.mnd. for dagsentertilbud fra 1 – 2 ganger pr. mnd. 
Dette skal dekke trivselstiltak som servering av kaffe, kaker og lignende. 
Det forutsettes at den enkelte bruker betaler for evt. kjøp av middag. 

 
 
 
DRIF-062/10 VEDTAK-  17.11.2010 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 
Med virkning fra 01.01.2011 fastsettes følgende satser i pleie/omsorg: 
 
Paviljongene: 
 

 Dagens sats i 
kr./mnd 

Økes til kr./mnd 

Husleie 3730,- (2863,-) 
a)1422,-  
                          
b)2841,-  

3834,- (2943,-) a) 1462,-   
                         b) 2921,- 

 
(tall i parentes gjelder ektepar) 
 
Der to beboere (ikke ektepar) deler leilighet vil husleie være: 
a) Enkelt rom: kr.1462,- 
b) Stort rom:   kr.2921,- 
 
Det forutsettes at den enkelte beboer betaler medisinske forbruksvarer og 
legetjenester, samt ordinær betaling for hjemmehjelpstjenester. 
 
 
Trygghetsalarm: 
 

Leie inkl. utrykning økes fra kr.165,- pr/mnd til kr.170,- pr/mnd. for brukere 
over 2 G  
For brukere under 2 G kr.160,- pr.mnd. inkl.hjemmtjenester . Se rundskriv I-
6/2006  
 
Ved tap av alarmknapp må den erstattes av bruker med kr.900,- 

 
 
Hjemmetjenester: 
 
Grunnbeløpet pr.01.05.2010kr. 75641 



 
Utgiftstaket, månedsabonnement og timesats endres i takt med de maksimalsatser som 
de sentrale retningslinjer fastsetter. 
 
 
Nettoinntekt  Utgiftstak/år Månedssats 

abonnement 
pr/mnd. 

Timesats 

Inntil 2 G 1920,- 1)  160,- 
(max.pris 
uavhengig av 
antall timer 
pr.mnd) 

 

2 – 4 G 11040,-   920,- 2) 115,- 
Over 4 G 17760,- 1480,- 2)  185,- 

 
1) Maksimalsats i samsvar med det til enhver tid gjeldene statlig fastsatt betalingstak 
2) 2,8 % økning av satsene 2010 
 
 
Langtidsopphold: 
 
Som hovedregel skal ikke betaling overstige det som det koster å drive en 
institusjonsplass, dvs.kurdøgnpris. Dersom en beboers inntekter medfører at 
egenbetalingen blir høyere enn kurdøgnprisen, så er kurdøgnprisen det maksimale 
vedkommende skal betale. Kurdøgnprisen beregnes på følgende måned: Netto 
driftsutgifter for inst. (beboernes vederlagsbetaling holdes utenfor) delt på totalt antall 
institusjonsdøgn for institusjonen. 
 
 
Korttidsopphold: 
 

Døgnsats: kr.125,-      Dagopphold: kr.66,-  
 
Døgnsatsen endres i takt med den maksimalsats som de sentrale retningslinjer 
fastsetter. 
 
 
Avlastning 
Opphold i institusjon for personer som på grunn av sykdom eller funksjonshemming 
har     
privat hjelp i hjemmet. Formålet med ordningen er at pårørende og andre som har 
særlig   
tyngende omsorgsarbeid for pleietrengende personer skal ha mulighet til å få 
avlastning 
fra omsorgsarbeidet. Kommunen kan ikke kreve vederlag for avlastning. 
 
 
Miljø/aktivitetstjenesten: 
 
Egenandel kr.154,- pr.mnd. for dagsentertilbud fra 3 ganger pr. mnd. 
Egenandel kr.77,- pr.mnd. for dagsentertilbud fra 1 – 2 ganger pr. mnd. 



Dette skal dekke trivselstiltak som servering av kaffe, kaker og lignende. 
Det forutsettes at den enkelte bruker betaler for evt. kjøp av middag. 

 
 
FOR-098/10 VEDTAK-  29.11.2010 

 
Driftsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 
Med virkning fra 01.01.2011 fastsettes følgende satser i pleie/omsorg: 
 
Paviljongene: 
 

 Dagens sats i 
kr./mnd 

Økes til kr./mnd 

Husleie 3730,- (2863,-) 
a)1422,-  
                          
b)2841,-  

3834,- (2943,-) a) 1462,-   
                         b) 2921,- 

 
(tall i parentes gjelder ektepar) 
 
Der to beboere (ikke ektepar) deler leilighet vil husleie være: 
a) Enkelt rom: kr.1462,- 
b) Stort rom:   kr.2921,- 
 
Det forutsettes at den enkelte beboer betaler medisinske forbruksvarer og 
legetjenester, samt ordinær betaling for hjemmehjelpstjenester. 
 
 
Trygghetsalarm: 
 

Leie inkl. utrykning økes fra kr.165,- pr/mnd til kr.170,- pr/mnd. for brukere 
over 2 G  
For brukere under 2 G kr.160,- pr.mnd. inkl.hjemmtjenester . Se rundskriv I-
6/2006  
 
Ved tap av alarmknapp må den erstattes av bruker med kr.900,- 

 
 
Hjemmetjenester: 
 
Grunnbeløpet pr.01.05.2010kr. 75641 
 
Utgiftstaket, månedsabonnement og timesats endres i takt med de maksimalsatser som 
de sentrale retningslinjer fastsetter. 
 
 

Nettoinntekt  Utgiftstak/år Månedssats 
abonnement 
pr/mnd. 

Timesats 

Inntil 2 G 1920,- 1)  160,-  



(max.pris 
uavhengig av 
antall timer 
pr.mnd) 

2 – 4 G 11040,-   920,- 2) 115,- 
Over 4 G 17760,- 1480,- 2)  185,- 

 
1) Maksimalsats i samsvar med det til enhver tid gjeldene statlig fastsatt betalingstak 
2) 2,8 % økning av satsene 2010 
 
 
Langtidsopphold: 
 
Som hovedregel skal ikke betaling overstige det som det koster å drive en 
institusjonsplass, dvs.kurdøgnpris. Dersom en beboers inntekter medfører at 
egenbetalingen blir høyere enn kurdøgnprisen, så er kurdøgnprisen det maksimale 
vedkommende skal betale. Kurdøgnprisen beregnes på følgende måned: Netto 
driftsutgifter for inst. (beboernes vederlagsbetaling holdes utenfor) delt på totalt antall 
institusjonsdøgn for institusjonen. 
 
 
Korttidsopphold: 
 

Døgnsats: kr.125,-      Dagopphold: kr.66,-  
 
Døgnsatsen endres i takt med den maksimalsats som de sentrale retningslinjer 
fastsetter. 
 
 
Avlastning 
Opphold i institusjon for personer som på grunn av sykdom eller funksjonshemming 
har     
privat hjelp i hjemmet. Formålet med ordningen er at pårørende og andre som har 
særlig   
tyngende omsorgsarbeid for pleietrengende personer skal ha mulighet til å få 
avlastning 
fra omsorgsarbeidet. Kommunen kan ikke kreve vederlag for avlastning. 
 
 
Miljø/aktivitetstjenesten: 
 
Egenandel kr.154,- pr.mnd. for dagsentertilbud fra 3 ganger pr. mnd. 
Egenandel kr.77,- pr.mnd. for dagsentertilbud fra 1 – 2 ganger pr. mnd. 
Dette skal dekke trivselstiltak som servering av kaffe, kaker og lignende. 
Det forutsettes at den enkelte bruker betaler for evt. kjøp av middag. 

 
 
KOM-081/10 VEDTAK-  14.12.2010 

 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
 



VEDTAK: 
Med virkning fra 01.01.2011 fastsettes følgende satser i pleie/omsorg: 
 
Paviljongene: 
 

 Dagens sats i 
kr./mnd 

Økes til kr./mnd 

Husleie 3730,- (2863,-) 
a)1422,-  
                          
b)2841,-  

3834,- (2943,-) a) 1462,-   
                         b) 2921,- 

 
(tall i parentes gjelder ektepar) 
 
Der to beboere (ikke ektepar) deler leilighet vil husleie være: 
a) Enkelt rom: kr.1462,- 
b) Stort rom:   kr.2921,- 
 
Det forutsettes at den enkelte beboer betaler medisinske forbruksvarer og 
legetjenester, samt ordinær betaling for hjemmehjelpstjenester. 
 
 
Trygghetsalarm: 
 

Leie inkl. utrykning økes fra kr.165,- pr/mnd til kr.170,- pr/mnd. for brukere 
over 2 G  
For brukere under 2 G kr.160,- pr.mnd. inkl.hjemmtjenester . Se rundskriv I-
6/2006  
 
Ved tap av alarmknapp må den erstattes av bruker med kr.900,- 

 
 
Hjemmetjenester: 
 
Grunnbeløpet pr.01.05.2010kr. 75641 
 
Utgiftstaket, månedsabonnement og timesats endres i takt med de maksimalsatser som 
de sentrale retningslinjer fastsetter. 
 
 

Nettoinntekt  Utgiftstak/år Månedssats 
abonnement 
pr/mnd. 

Timesats 

Inntil 2 G 1920,- 1)  160,- 
(max.pris 
uavhengig av 
antall timer 
pr.mnd) 

 

2 – 4 G 11040,-   920,- 2) 115,- 
Over 4 G 17760,- 1480,- 2)  185,- 

 
3) Maksimalsats i samsvar med det til enhver tid gjeldene statlig fastsatt betalingstak 



4) 2,8 % økning av satsene 2010 
 
 
Langtidsopphold: 
 
Som hovedregel skal ikke betaling overstige det som det koster å drive en 
institusjonsplass, dvs.kurdøgnpris. Dersom en beboers inntekter medfører at 
egenbetalingen blir høyere enn kurdøgnprisen, så er kurdøgnprisen det maksimale 
vedkommende skal betale. Kurdøgnprisen beregnes på følgende måned: Netto 
driftsutgifter for inst. (beboernes vederlagsbetaling holdes utenfor) delt på totalt antall 
institusjonsdøgn for institusjonen. 
 
 
Korttidsopphold: 
 

Døgnsats: kr.125,-      Dagopphold: kr.66,-  
 
Døgnsatsen endres i takt med den maksimalsats som de sentrale retningslinjer 
fastsetter. 
 
 
Avlastning 
Opphold i institusjon for personer som på grunn av sykdom eller funksjonshemming 
har     
privat hjelp i hjemmet. Formålet med ordningen er at pårørende og andre som har 
særlig   
tyngende omsorgsarbeid for pleietrengende personer skal ha mulighet til å få 
avlastning 
fra omsorgsarbeidet. Kommunen kan ikke kreve vederlag for avlastning. 
 
 
Miljø/aktivitetstjenesten: 
 
Egenandel kr.154,- pr.mnd. for dagsentertilbud fra 3 ganger pr. mnd. 
Egenandel kr.77,- pr.mnd. for dagsentertilbud fra 1 – 2 ganger pr. mnd. 
Dette skal dekke trivselstiltak som servering av kaffe, kaker og lignende. 
Det forutsettes at den enkelte bruker betaler for evt. kjøp av middag. 

 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
Utskrift sendes:     
Kommunalsjefer    
Pleie/omsorg    
Regnskapssjef    
Revisor    
Økonomisjef    
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BETALINGSSATSER KULTUR 2011 
   
  
 
Sammendrag: 
Betalingssatsene for utleie av kommunale kulturbygg og kommunale kulturaktiviteter skal justeres hvert 
år.  Dette gjelder både utleie av bygg og anlegg og kontingent i kulturskolen. Satser er foreslått økt med 
2,8 %, som er retningsgivende i statsbudsjettet for kostnadsvekst i 2011. 
 
Saksopplysninger: 
 
Utleie kommunale bygg og anlegg: 
 
Fauske kommune har utleie av følgende kulturbygg (ikke idrettsanlegg), utover skolebygg: 

- Fauske kino 
- Teletunet kultur- og aktivitetssenter 

 
Fauske kommune har over en lang tidsperiode hatt retningsgivende prinsipper for utleie av kommunale 
bygg: 

- Kommunens frivillige og ikke-kommersielle lag og foreninger for barn og unge skal ha gratis 
lokaler i kommunens bygg og anlegg til sine faste aktiviteter/undervisning. 

- Lag/foreninger/arrangører som driver undervisning etter prinsippene i ”Voksenopplæringsloven” 
skal gis fritak for leie til faste ukentlige aktiviteter. Kommunen legger Kunnskapsdepartementets 
forskrift om ”Rett til bruk av undervisningslokaler” (10. mai 1994) til grunn, og er 
retningsgivende for kommunens praksis i henhold til §21 i Voksenopplæringsloven. 

- Det skal være samsvar i pris for sammenlignbare forhold. 
- Kommunens egne arrangementer fritas for leie i egne bygg og anlegg 
- Pedagogisk tilrettelagte publikumstiltak og politiske aktiviteter skal ikke betale leie. 

 
Disse prinsipper foreslås som retningsgivende for 2011 også. 
 
Tidligere år har det vært spesifikke utleiesatser som er forskjellig fra midtuke, og helg. 
Dette er noe som har hengt igjen fra tidligere år, når det var egen vaktmestertjeneste ved de enkelte bygg.  
Dette er nå falt vekk. Det foreslås derfor en fast pris, som er et snitt av de ulike priser som har vært 
tidligere, og den generelle økningen er på 2,8 %, og basert på de retningsgivende tall fra statsbudsjettet 
for kostnadsvekst i 2011. 
Det foreslås imidlertid en økt pris for foreninger/lag/arrangører som kommer utenom Fauske kommune.  
Det legges heller ikke fram forslag til utleiesatser for Teletunet kultur- og aktivitetssenter. Da det ikke er 
vaktmester-/renholdstjeneste på bygget har alle leietakere i sine kontrakter at det er gratis husleie, og 
foreningene sørger for dette selv. 



 
 
 
 
Kontingent kulturskole 
Elevkontingenten i Kulturskolen er i 2010 på kr 2250,- pr år.  Denne er lik for både voksne og barn. 
På grunn av ulik lengde på de enkelte semester er prisene for de enkelte semester ulik. 
Det tilstås moderasjoner på 50% søskenmoderasjon (søsken må ha samme registrerte adresse), og 25% 
moderasjon på øvrige aktiviter, hvis eleven deltar på flere kulturskoleaktiviteter. 
Ved fravær av lærer utover 2 leksjoner pr semester gis det forholdsmessig reduksjon i kontingenten. 
Kontingenten foreslås økt med 2,8 %.  
Kulturskolen selger også tjenester til lag og foreninger, skoler og barnehager.  Det er et eget prisregime på 
dette salget. 
 
 
INNSTILLING : 

 
1) Utleiesatser for Fauske kino settes til: 
Beskrivelse  Pris 2010 Foreslått pris 2011 
Leietakere fra kommunen Kr 1935,- pr døgn Kr 1990,- pr døgn 
Leietakere utenom kommunen  Kr 5685,- pr døgn Kr 5845,- pr døgn 
 
 
2) Kulturskolekontingent settes til: 
Beskrivelse  Pris 2010 Foreslått pris 2011 
Ordinær kulturskolekontingent høst Kr 1010,- Kr 1040,- 
Ordinær kulturskolekontingent vår Kr 1240,- Kr 1275,- 
Salg av tjenester til skoler/barnehager Faktisk lønnsutgift pr time  
Salg av tjenester til organisasjoner - 
voksne 

Kr 310,- pr klokketime + evt 
kvelds-/helge-/høytidstillegg 

Kr 318,- pr klokketime + evt 
kveld-/helge-/høytidstillegg 

Salg av tjenester til organisasjoner – 
barn/unge 

Kr 190,- pr klokketime + evt 
kvelds-/helge-/høytidstillegg  

Kr 195,- pr klokketime + evt 
kvelds-/helge-/høytidstillegg 

Læremidler i forbindelse med 
kulturskoleundervisning 

 Materiell-avgift pr semester 
kr 75,- for elever på 
billedkunst 

Læremidler i forbindelse med 
kulturskolleundervisning 

 Lærebøker/noter holdes selv 
for elever på musikk 

 
3) Prisreglement og rutinebeskrivelser for de ulike utleieobjekter og tjenester, skal gå fram av de 

enkelte tjenesters serviceerklæringer, og bekjentgjøres. 
 
 
 
DRIF-063/10 VEDTAK-  17.11.2010 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 
1) Utleiesatser for Fauske kino settes til: 
Beskrivelse  Pris 2010 Foreslått pris 2011 
Leietakere fra kommunen Kr 1935,- pr døgn Kr 1990,- pr døgn 
Leietakere utenom 
kommunen  

Kr 5685,- pr døgn Kr 5845,- pr døgn 



 
 

2) Kulturskolekontingent settes til: 
Beskrivelse  Pris 2010 Foreslått pris 2011 
Ordinær 
kulturskolekontingent høst 

Kr 1010,- Kr 1040,- 

Ordinær 
kulturskolekontingent vår 

Kr 1240,- Kr 1275,- 

Salg av tjenester til 
skoler/barnehager 

Faktisk lønnsutgift pr time  

Salg av tjenester til 
organisasjoner - voksne 

Kr 310,- pr klokketime + evt 
kvelds-/helge-/høytidstillegg 

Kr 318,- pr klokketime + evt 
kveld-/helge-/høytidstillegg 

Salg av tjenester til 
organisasjoner – barn/unge 

Kr 190,- pr klokketime + evt 
kvelds-/helge-/høytidstillegg  

Kr 195,- pr klokketime + evt 
kvelds-/helge-/høytidstillegg 

Læremidler i forbindelse 
med kulturskoleundervisning 

 Materiell-avgift pr semester 
kr 75,- for elever på 
billedkunst 

Læremidler i forbindelse 
med 
kulturskolleundervisning 

 Lærebøker/noter holdes selv 
for elever på musikk 

 
3) Prisreglement og rutinebeskrivelser for de ulike utleieobjekter og tjenester, skal gå 
fram av de enkelte tjenesters serviceerklæringer, og bekjentgjøres. 

 
 
FOR-099/10 VEDTAK-  29.11.2010 

 
Driftsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 
1) Utleiesatser for Fauske kino settes til: 
Beskrivelse  Pris 2010 Foreslått pris 2011 
Leietakere fra kommunen Kr 1935,- pr døgn Kr 1990,- pr døgn 
Leietakere utenom 
kommunen  

Kr 5685,- pr døgn Kr 5845,- pr døgn 

 
 

2) Kulturskolekontingent settes til: 
Beskrivelse  Pris 2010 Foreslått pris 2011 
Ordinær 
kulturskolekontingent høst 

Kr 1010,- Kr 1040,- 

Ordinær 
kulturskolekontingent vår 

Kr 1240,- Kr 1275,- 

Salg av tjenester til 
skoler/barnehager 

Faktisk lønnsutgift pr time  

Salg av tjenester til 
organisasjoner - voksne 

Kr 310,- pr klokketime + evt 
kvelds-/helge-/høytidstillegg 

Kr 318,- pr klokketime + evt 
kveld-/helge-/høytidstillegg 

Salg av tjenester til 
organisasjoner – barn/unge 

Kr 190,- pr klokketime + evt 
kvelds-/helge-/høytidstillegg  

Kr 195,- pr klokketime + evt 
kvelds-/helge-/høytidstillegg 

Læremidler i forbindelse 
med kulturskoleundervisning 

 Materiell-avgift pr semester 
kr 75,- for elever på 
billedkunst 

Læremidler i forbindelse 
med 
kulturskolleundervisning 

 Lærebøker/noter holdes selv 
for elever på musikk 



 
3) Prisreglement og rutinebeskrivelser for de ulike utleieobjekter og tjenester, skal gå 
fram av de enkelte tjenesters serviceerklæringer, og bekjentgjøres. 

 
 
KOM-082/10 VEDTAK-  14.12.2010 

 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
1) Utleiesatser for Fauske kino settes til: 
Beskrivelse  Pris 2010 Foreslått pris 2011 
Leietakere fra kommunen Kr 1935,- pr døgn Kr 1990,- pr døgn 
Leietakere utenom 
kommunen  

Kr 5685,- pr døgn Kr 5845,- pr døgn 

 
 

2) Kulturskolekontingent settes til: 
Beskrivelse  Pris 2010 Foreslått pris 2011 
Ordinær 
kulturskolekontingent høst 

Kr 1010,- Kr 1040,- 

Ordinær 
kulturskolekontingent vår 

Kr 1240,- Kr 1275,- 

Salg av tjenester til 
skoler/barnehager 

Faktisk lønnsutgift pr time  

Salg av tjenester til 
organisasjoner - voksne 

Kr 310,- pr klokketime + evt 
kvelds-/helge-/høytidstillegg 

Kr 318,- pr klokketime + evt 
kveld-/helge-/høytidstillegg 

Salg av tjenester til 
organisasjoner – barn/unge 

Kr 190,- pr klokketime + evt 
kvelds-/helge-/høytidstillegg  

Kr 195,- pr klokketime + evt 
kvelds-/helge-/høytidstillegg 

Læremidler i forbindelse 
med kulturskoleundervisning 

 Materiell-avgift pr semester 
kr 75,- for elever på 
billedkunst 

Læremidler i forbindelse 
med 
kulturskolleundervisning 

 Lærebøker/noter holdes selv 
for elever på musikk 

 
3) Prisreglement og rutinebeskrivelser for de ulike utleieobjekter og tjenester, skal gå 
fram av de enkelte tjenesters serviceerklæringer, og bekjentgjøres. 

 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
Utskrift sendes:     
Enhetsleder kultur    
Kommunalsjefer    
Regnskapssjef    
Revisor    
Økonomisjef    
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ENDRING AV GEBYR FOR OPPMÅLINGSARBEIDER 
   
 
Vedlegg: 1. Kopi av brev til oppmålingsavdelingen datert 01.09.2010 

2. Kopi av brev til Statens vegvesen datert 12.02.2010 
 
Sammendrag: 
 
I K-sak 118/09 vedtok kommunestyret nytt Gebyrregulativ for oppmålingsarbeider med hjemmel 
i Lov om eiendomsregistrering – Matrikkelloven.  
 

VEDTAK: 
1. Rådmannens forslag til gebyrregulativ fremlagt på møtet 17.12.09 vedtas. 
2. Kommunestyret vil be rådmannen følge opp hvordan dette nye regulativet fungerer og 
kommer tilbake til kommunestyret med rapport om dette. 

 
Det nye regulativet har nå vært praktisert i et år. Av oppmålingssaker er det kun 19 saker som er 
blitt behandlet/fakturert etter det nye regulativet. De øvrige sakene oppmålingsavdelingen har 
utført i 2010 er saker som er rekvirert før 31.12.2009, og utført etter gammel lov (Delingsloven) 
og fakturert tilsvarende. 
 
I pkt. 2 i K-sak 118/09 blir rådmannen bedt om å følge opp hvordan det nye regulativet fungerer 
og rapportere til kommunestyret vedrørende dette.  
 
Som nevnt ovenfor er det kun 19 saker som er blitt behandlet/fakturert etter  nytt regulativ. 
Rådmannen anser dette for å være for spinkelt grunnlag for en forsvarlig konklusjon, og 
anbefaler derfor at kommunestyrets anmodning om rapport/evaluering blir lagt fram for 
kommunestyret ved neste vurdering av gebyrene i forbindelse med budsjett 2012. 
 
Erfaringer så langt:  

• Hver enkelt oppmålingssak i hht Matrikkelloven tar lengre tid enn saker etter 
Delingsloven. 

• Rådmannen erfarer at det nye regulativet (19 saker) har fungert tilfredsstillende.  
• Det er pr. d.d. ikke innkommet klage på gebyr gitt  i hht nytt gebyrregulativ.  

 
Se vedlegg 1 og vedlegg 2. Rådmannen foreslår at disse to tas inn i regulativet som nye punkter. 
 



Rådmannen foreslår at gebyrregulativ vedtatt av kommunestyret i K-sak 118/09 økes med 2,8 % 
med virkning fom 01.01.2011. 
 
En slik økning vil eksempelvis medføre følgende endring: 

1. Oppmålingsgebyr for en vanlig boligtomt endres fra kr. 10.324 til kr. 10.615 
2. Oppmålingsgebyr for punktfeste endres fra kr. 4.560 til kr. 4.690 

   
 
INNSTILLING : 

 
Gebyrregulativ for oppmålingsarbeider økes med 2,8 % med virkning fra 01.01.2011. 
 
Rådmannen vil, i forbindelse med neste vurdering av gebyrsatsene i forbindelse med 
budsjett 2012, legge fram en evaluering i hht. Vedtak i K-sak 118/09, pkt. 2. 

 
 
DRIF-064/10 VEDTAK-  17.11.2010 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 
Gebyrregulativ for oppmålingsarbeider økes med 2,8 % med virkning fra 01.01.2011. 
 
Rådmannen vil, i forbindelse med neste vurdering av gebyrsatsene i forbindelse med 
budsjett 2012, legge fram en evaluering i hht. Vedtak i K-sak 118/09, pkt. 2. 

 
 
FOR-100/10 VEDTAK-  29.11.2010 

 
Driftsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 
Gebyrregulativ for oppmålingsarbeider økes med 2,8 % med virkning fra 01.01.2011. 
 
Rådmannen vil, i forbindelse med neste vurdering av gebyrsatsene i forbindelse med 
budsjett 2012, legge fram en evaluering i hht. Vedtak i K-sak 118/09, pkt. 2. 

 
 
KOM-083/10 VEDTAK-  14.12.2010 

 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
Gebyrregulativ for oppmålingsarbeider økes med 2,8 % med virkning fra 01.01.2011. 
 
Rådmannen vil, i forbindelse med neste vurdering av gebyrsatsene i forbindelse med 
budsjett 2012, legge fram en evaluering i hht. Vedtak i K-sak 118/09, pkt. 2. 

 
 
 



Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
Utskrift sendes:     
Enhetsleder plan/utvikling    
Kommunalsjefer    
Regnskapssjef    
Revisor    
Økonomisjef    
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ENDRING AV BETALINGSSATSER FOR BEHANDLING AV SØKNAD OM 
TILTAK/BYGGETILLATELSER M.M. SAMT ENDRING AV GEBYR FOR 
BEHANDLING AV PRIVATE REGULERINGSPLANER 
   
 
Vedlegg: Ingen 
 
Sammendrag: 
 
Ovennevnte gebyrsatser ble sist endret med virkning fom 01.01.2010. 
 
Rådmannen foreslår en økning av ovennevnte gebyrsatser med 2,8 %, og at nye satser trer i kraft 
fra 01.01.2011. 
 
Foreslått økning vil eksempelvis medføre følgende endringer: 

1. Byggesaksgebyret for en vanlig enebolig endres fra kr. 4.305 til kr. 4.425. 
2. Behandlingsgebyr for enkle/sammensatte reguleringsplaner endres fra kr. 15.001 til kr. 

15.420. 
3. Behandlingsgebyr for krevende reguleringsplaner endres fra kr. 27.007 til kr. 27.760. 

 
 
INNSTILLING : 

 
Gebyrregulativ for behandling av tiltak/byggetillatelse, utstikking/beliggenhetskontroll av 
bygninger samt Gebyr for behandling av private reguleringsplaner økes med 2,8 % med 
virkning fra 01.01.2011. 

 
 
DRIF-065/10 VEDTAK-  17.11.2010 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 
Gebyrregulativ for behandling av tiltak/byggetillatelse, utstikking/beliggenhetskontroll av 
bygninger samt Gebyr for behandling av private reguleringsplaner økes med 2,8 % med 
virkning fra 01.01.2011. 



 
 
FOR-101/10 VEDTAK-  29.11.2010 

 
Driftsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 
Gebyrregulativ for behandling av tiltak/byggetillatelse, utstikking/beliggenhetskontroll av 
bygninger samt Gebyr for behandling av private reguleringsplaner økes med 2,8 % med 
virkning fra 01.01.2011. 

 
 
KOM-084/10 VEDTAK-  14.12.2010 

 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
Gebyrregulativ for behandling av tiltak/byggetillatelse, utstikking/beliggenhetskontroll av 
bygninger samt Gebyr for behandling av private reguleringsplaner økes med 2,8 % med 
virkning fra 01.01.2011. 

 
 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
Utskrift sendes:     
Enhetsleder plan/utvikling    
Kommunalsjefer    
Regnskapssjef    
Revisor    
Økonomisjef    
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BETALINGSSATSER - MAT LEVERT FRA FAUSKE STORKJØKKEN 
   
 
Vedlegg: Ingen 
 
Saksopplysninger: 
 
Satser på pris på middag fra Fauske storkjøkken skal vurderes årlig i forbindelse med 
budsjettbehandlingen.  
 
Satsene ble holdt uendret fra 2007 til 2008. For 2009 ble satsene til hjemmeboende og beboere 
på paviljongene redusert med 5 %. Satsene til sykehjemmene ble holdt uendret. For 2010 ble 
priser på mat til møter og lignende økt med 3,1 %, mat til sykehjemmene, eldre hjemmeboende 
og beboerne på paviljongene ble holdt uendret.  
 
Antall eldre hjemmeboende som kjøper mat fra storkjøkkenet er stadig økende, antall 
hjemmeboende abonnenter er nå 37. Det vurderes å være et potensiale for ytterligere økning i 
antall hjemmeboende abonnenter.  
 
Høye matpriser kan være en faktor som virker negativt ved rekruttering av flere abonnenter, men 
på grunn av økte råvarepriser vil det være nødvendig å øke prisene på mat levert til 
sykehjemmene. Salg til eldre hjemmeboende utgjør liten del av omsetningen, for å stimulere til 
økt rekruttering ønsker rådmannen å holde prisen til eldre hjemmeboende uforandret også i 2011.  
 
Rådmannen foreslår at betalingssatsene for mat levert fra storkjøkkenet til sykehjemmene økes 
med 2,8 % med virkning fra 1.1.2011. Mat til eldre hjemmeboende og beboere på paviljongene 
holdes uendret i 2011. 
 
Endringen vil medføre følgende virkning: 
 
Middag til sykehjemmene: 
Middag m/dessert endres fra kr 61.40 u/mva til kr 63.10,- u/mva. 
 
Middag til paviljongene: 
Middag, normal porsjon, m/dessert beholdes uendret på kr 66,50 m/mva 
Middag, stor porsjon, m/dessert beholdes uendret på kr 70,30,- m/mva 
 



Tørrmat: 
Tørrmat til sykehjemmene og paviljongene faktureres etter faktisk forbruk til selvkostpris.  
 
 
Middag tilkjørt hjemmeboende: 
Middag m/dessert beholdes uendret på kr 66,50 m/mva 
Middag u/dessert beholdes uendret på kr 59,- m/mva 
 
 
INNSTILLING : 

 
Prisene på mat levert fra Fauske storkjøkken økes med 2,8 % med virkning fra 1.1.2011. 
Pris på mat til eldre hjemmeboende og beboere på paviljongene holdes uendret i 2011. 

 
 
DRIF-066/10 VEDTAK-  17.11.2010 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 
Prisene på mat levert fra Fauske storkjøkken økes med 2,8 % med virkning fra 1.1.2011. 
Pris på mat til eldre hjemmeboende og beboere på paviljongene holdes uendret i 2011. 

 
 
FOR-102/10 VEDTAK-  29.11.2010 

 
Driftsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 
Prisene på mat levert fra Fauske storkjøkken økes med 2,8 % med virkning fra 1.1.2011. 
Pris på mat til eldre hjemmeboende og beboere på paviljongene holdes uendret i 2011. 

 
 
KOM-085/10 VEDTAK-  14.12.2010 

 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
Prisene på mat levert fra Fauske storkjøkken økes med 2,8 % med virkning fra 1.1.2011. 
Pris på mat til eldre hjemmeboende og beboere på paviljongene holdes uendret i 2011. 

 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
 
 
 



 
Utskrift sendes:     
Enhetsleder plan/utvikling    
Kommunalsjefer    
Regnskapssjef    
Revisor    
Økonomisjef    
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BETALINGSSATSER - TORGLEIE I FAUSKE SENTRUM 
   
 
Vedlegg: Ingen 
 
Saksopplysninger: 
 
Fauske kommunestyre vedtok den 11.12.2007, sak 64/08 nye regler for torghandel i Fauske 
sentrum. Det ble vedtatt nye priser for torgleie, samtidig ble det vedtatt at priser på torgleie skal 
vurderes årlig i forbindelse med budsjettbehandlingen.  
 
Etter ombygging av torget har aktiviteten i torgsalget gått noe ned. Leieprisene på det gamle 
torget var svært lave og det vurderes at brukerne trenger litt tid til å tilpasse seg nye forhold. 
Fauske Parkering AS, som står for drift av torget, er kontaktet, selskapet anbefaler at gjeldende 
priser videreføres i 2011.  
 
Prisene er holdt uendret fra 2008 til 2010. 
 
Rådmannen foreslår at prisene på torgleie holdes uendret i 2011.  
 
Gjeldende priser er: 
 
Priser torgleie: 
Kafedrift – sesong kr 4 000,- 
Torgsalg – sesong kr 3 000,- 
Torgsalg – dagleie  kr    200,- 
 
Priser strøm: 
Sesong   kr 1 000,- 
Dagleie  kr      50,- 
 
”Sesong” er definert i vedtatte regler for torghandel.  
 
 
INNSTILLING : 

 
Prisene på torgleie beholdes uendret i 2011. 



 
 
DRIF-067/10 VEDTAK-  17.11.2010 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 
Prisene på torgleie beholdes uendret i 2011. 

 
 
FOR-103/10 VEDTAK-  29.11.2010 

 
Driftsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 
Prisene på torgleie beholdes uendret i 2011. 

 
 
KOM-086/10 VEDTAK-  14.12.2010 

 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
Prisene på torgleie beholdes uendret i 2011. 

 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
Utskrift sendes:     
Enhetsleder plan/utvikling    
Kommunalsjefer    
Regnskapssjef    
Revisor    
Økonomisjef    
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EGENBETALINGSSATSER, ENHET HELSE 
   
 
Vedlegg: Ingen 
 
Sammendrag: 
 
Innen enhet helse er der følgende tjeneste hvor kommunen fastsetter egenbetalingssatsene: 
 

• Fotpleie: Ordinær timesats inneværende år 368,-. I tillegg ble i år ulike spesialtakster økt 
med 2,8%. 

• Servicemedarbeider: Installasjon trygghetsalarm: 245,- inneværende år 
 
 
INNSTILLING : 

 
Fra 01.01.2011 fastsettes følgende egenbetalingssatser for tjenester innen enhet helse,  
en økning på 2,8%. 
 
Fotpleie: Ordinær timesats Kr. 380,- 
Fotpleie:  Ulike spesialtakster  

justeres  
med + 2,8% 

Servicemedarbeider: Installasjon 
trygghetsalarm  

Kr. 260,- 

 
 
 
DRIF-069/10 VEDTAK-  17.11.2010 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 
Fra 01.01.2011 fastsettes følgende egenbetalingssatser for tjenester innen enhet helse,  
en økning på 2,8%. 
 



Fotpleie: Ordinær timesats Kr. 380,- 
Fotpleie:  Ulike 

spesialtakster  
justeres  
med + 2,8% 

Servicemedarbeider: Installasjon 
trygghetsalarm  

Kr. 260,- 

 
 
 
FOR-105/10 VEDTAK-  29.11.2010 

 
Driftsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 
Fra 01.01.2011 fastsettes følgende egenbetalingssatser for tjenester innen enhet helse,  
en økning på 2,8%. 
 

Fotpleie: Ordinær timesats Kr. 380,- 
Fotpleie:  Ulike 

spesialtakster  
justeres  
med + 2,8% 

Servicemedarbeider: Installasjon 
trygghetsalarm  

Kr. 260,- 

 
 
KOM-087/10 VEDTAK-  14.12.2010 

 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
Fra 01.01.2011 fastsettes følgende egenbetalingssatser for tjenester innen enhet helse,  
en økning på 2,8%. 
 

Fotpleie: Ordinær timesats Kr. 380,- 
Fotpleie:  Ulike 

spesialtakster  
justeres  
med + 2,8% 

Servicemedarbeider: Installasjon 
trygghetsalarm  

Kr. 260,- 

 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
 
 
 



Utskrift sendes:     
Enhetsleder helse    
Kommunalsjefer    
Regnskapssjef    
Revisor    
Økonomisjef    
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HUSLEIEØKNING 2011 KOMMUNALE GJENNOMGANGSBOLIGER 
   
 
Vedlegg: Ingen 
 
Sammendrag: 
 
Husleieloven har et eget kapittel om leieprisvern.  
 
Vi velger å sitere deler av dette kapittel.  
 
§ 4-1. Det alminnelige leieprisvern  
Det kan ikke avtales en leie som er urimelig i forhold til det som vanligvis oppnås på 
avtaletidspunktet ved ny utleie av liknende husrom på liknende avtalevilkår.  
 
§ 4-2. Indeksregulering  
Hver av partene kan kreve leien endret uten oppsigelse av leieforholdet med følgende 
begrensninger:  
a) endringen må ikke tilsvare mer enn endringen i konsumprisindeksen i tiden etter siste 
leiefastsetting,  
b) endringen kan tidligst settes i verk ett år etter at siste leiefastsetting ble satt i verk, og  
c) den annen part må gis skriftlig varsel med minst en måneds frist før endringen kan settes i 
verk.  
 
§ 4-3. Tilpassing til gjengs leie  
Har leieforholdet vart i minst to år og seks måneder uten annen endring enn den som kreves etter 
§ 4-2, kan begge parter uten oppsigelse sette fram krav om at leien blir satt til gjengs leie på 
iverksettingstidspunktet ved utleie av liknende husrom på liknende avtalevilkår. Ved 
leiefastsetting etter første punktum skal det gjøres fradrag for den del av leieverdien som skyldes 
leierens forbedringer og innsats.  
 
Tilpassning av leien etter første ledd kan tidligst settes i verk seks måneder etter at det er 
framsatt skriftlig krav om det, og tidligst ett år etter at tidligere endring av leien ble satt i verk.  
 
 
Blir partene ikke enige om hva som er gjengs leie, kan hver av dem kreve at den blir fastsatt etter 



bestemmelsene i § 12-2.  
 
Saksopplysninger: 
 
Fra Statistisk Sentralbyrå:  
Konsumprisindeksen (KPI) økte med 2,8 prosent fra september 2009 til september 2010.  
 
En økning på 2,8 % i husleie kan iverksettes fra 01.01.2011 for de fleste boenhetene. Dette ut fra 
tolking av lovens bestemmelser.  
 
I arbeidet med budsjettet for 2011 foreslår rådmannen en husleieøkning på 2,8 % for de fleste 
boenheter. Unntakene er de leilighetene som ved en husleieøkning får en husleie på over kr 
8.000,-.  
 
For kommunale leiligheter i borettslag vil en eventuell ytterligere økning i husleien, som 
borettslagene selv vedtar, komme i tillegg.  
 
Det har tidligere blitt innført depositum ved innflytting i våre kommunale boliger. Dette 
depositumet ble den gang satt til kr. 5.000,-. Vi har nå i flere år erfart at dette beløpet er for lite 
til å dekke de faktiske kostnader som er når beboere forlater uten å vaske leiligheten etter seg, 
eller det er begått hærverk i boligen. I henhold til loven settes depositumet på egen 
depositumskonto. 
 
Saksbehandlers vurdering: 
 
Det er her snakk om en indeksregulering av leieprisene. Denne endringen kan derfor iverksettes 
fra 01.01.2011 for de fleste boenheter. I de tilfeller der det har flyttet inn personer i våre 
boenheter i løpet av 2010 vil økningen gjennomføres i henhold til husleieloven.  
 
Depositumet økes til kr. 10.000,- for å dekke faktiske kostnader som oppstår ved utflytting. 
 
INNSTILLING : 

 
Kommunestyret vedtar en husleieøkning på 2,8% for Fauske kommunes 
gjennomgangsboliger, gjeldende fra 01.01.2011 
 
Depositumet økes til kr 10.000,-. 

 
 
DRIF-070/10 VEDTAK-  17.11.2010 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 
Kommunestyret vedtar en husleieøkning på 2,8% for Fauske kommunes 
gjennomgangsboliger, gjeldende fra 01.01.2011 
 
Depositumet økes til kr 10.000,-. 

 



 
 
FOR-106/10 VEDTAK-  29.11.2010 

 
Driftsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 
Kommunestyret vedtar en husleieøkning på 2,8% for Fauske kommunes 
gjennomgangsboliger, gjeldende fra 01.01.2011 
 
Depositumet økes til kr 10.000,-. 

 
 
KOM-088/10 VEDTAK-  14.12.2010 

 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
Kommunestyret vedtar en husleieøkning på 2,8% for Fauske kommunes 
gjennomgangsboliger, gjeldende fra 01.01.2011 
 
Depositumet økes til kr 10.000,-. 

 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
Utskrift sendes:     
Enhetsleder servicetorget    
Kommunalsjefer    
Regnskapssjef    
Revisor    
Økonomisjef    
 
 
 



 
 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 
 
   JournalpostID:   10/9868      
   Arkiv sakID.:   10/2414  Saksbehandler:  Kristian Øse  
Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Kommunestyre 
 

Sak nr.:    071/10 DRIFTSUTVALG Dato:  17.11.2010 
 107/10 FORMANNSKAP  29.11.2010 
 089/10 KOMMUNESTYRE  14.12.2010 
 
 
 
 
LEIESATSER FOR SKOLEBYGG MV FOR 2011 
   
 
Vedlegg: Ingen 
 
Sammendrag: 
 
Det er tid for vurdering og justering av leiesatser for skolebygg. 
 
Saksopplysninger: 
 
Følgende leiesatser gjelder i dag: 1. klasserom pr. dag     ………140 kr 
                                                      2. klasserom pr. døgn/natt         60 kr 
                                                      3. Spesialrom………………   215 kr. 
Saksbehandlers vurdering: 
 
Det anbefales et påslag på 2,8 % med eventuell  avrunding. 
 
INNSTILLING : 

 
Følgende leiesatser gjelder fra 01.01.2011: 
1. Klasserom pr. dag:  ………………………………………….144 kr 
2. Klasserom natt/overnatting: ………………………………      62 kr 
3. Spesialrom, musikkrom skolekjøkken, filmrom m.m.              221 kr 

 
 
DRIF-071/10 VEDTAK-  17.11.2010 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 
Følgende leiesatser gjelder fra 01.01.2011: 
1. Klasserom pr. dag:  ………………………………………….144 kr 
2. Klasserom natt/overnatting: ………………………………      62 kr 
3. Spesialrom, musikkrom skolekjøkken, filmrom m.m.              221 kr 

 



 
 
FOR-107/10 VEDTAK-  29.11.2010 

 
Driftsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 
Følgende leiesatser gjelder fra 01.01.2011: 
1. Klasserom pr. dag:  ………………………………………….144 kr 
2. Klasserom natt/overnatting: ………………………………      62 kr 
3. Spesialrom, musikkrom skolekjøkken, filmrom m.m.              221 kr 

 
 
KOM-089/10 VEDTAK-  14.12.2010 

 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
Følgende leiesatser gjelder fra 01.01.2011: 
1. Klasserom pr. dag:  ………………………………………….144 kr 
2. Klasserom natt/overnatting: ………………………………      62 kr 
3. Spesialrom, musikkrom skolekjøkken, filmrom m.m.              221 kr 

 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
 
Utskrift sendes:     
Enhetsleder 
bygg/eiendom/idrett 

   

Enhetsleder kultur    
Kommunalsjefer    
Regnskapssjef    
Revisor    
Skolefaglig rådgiver    
Økonomisjef    
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BETALINGSATSER KOMMUNALE IDRETTSANLEGG 2011 
   
 
Vedlegg: Ingen 
 
Sammendrag: 
 
Fauskebadet 

• Det anbefales en økning som er høyere enn forventet prisstigning på 2.8 % når det gjelder 
betalingssatser for Fauskebadet. Dette pga at Fauskebadet har et regnskap som viser et 
merforbruk i 2010. Økning av billettprisene er et av tiltakene for å bringe driften i 
balanse. Andre tiltak arbeides det med og vil bli innført fortløpende.  
Sammenlignet med Moheia Bad og Badeland i Bodø er vi enda et svært rimelig 
alternativ. I tillegg ser vi at prisene, som før ombygging av Fauskebadet var pr. time, 
mens man nå kan være opptil 4 timer – således samsvarer et prisnivå som på midten av 
90-tallet, mens tilbudet er adskillig bredere. Det skal være samsvar i pris for 
sammenlignbare forhold. 

• Arrangement i regi av Fauske kommune fritas for leie i egne bygg og anlegg. 
 
Utleie kommunale bygg og anlegg forøvrig 
Generelt økes satsene med 2,8 %. Noen av lokalitetene ligger likevel så lavt at en høyere økning 
anbefales iverksatt, bl.a. i Fauske Idretthall. 
 
Voksenopplæringslovens § 21 gir fritak for leie av undervisningslokaler for lokale arrangører 
som er godkjent etter denne loven. Rådmannen kommer tilbake med egen sak i 2011. 
 
INNSTILLING : 

 
Kommunestyret vedtar følgende satser for 2011: 
 
Betalingssatser utleie, billetter, kontingenter. 
• Kommunens frivillige og ikkekommersielle lag og foreninger for barn og unge skal ha 

gratis lokaler i kommunens bygg til sine faste aktiviteter/undervisning. 
• Det skal være samsvar i utleiepris mellom sammenlignbare lokaler. 
• Arrangement i regi av Fauske kommune fritas for leie i egne bygg og anlegg. 
 



Ved avbestilt lokale seinere enn en uke før arrangementsdato betales 50 % av 
leieprisen. I helt spesielle tilfeller kan leien fravikes. Dette avgjøres av Rådmannen. 

 
Fauske Idrettshall 
 

2010 2011 

Hele hallen – ikke kommersielle arr.  pr. time  370 390 
                                                            pr. døgn 2700 2800 
Voksne , samt brukere fra andre kommuner 
                                                          hel hall pr. time 
                                                         1/3 hall pr. time 
                                                         2/3 hall pr. time 

 
187 
74 

146 

 
200 

90 
160 

Videregående skole – undervisning    1/3 hall pr. time 
Avtale med videregående regulerer leien for skoleåret   
basert på konsumprisindekesen  året før . D.v.s at leien 
blir regulert til skolestart 11/12basert på 
konsumprisindeksen året før. 

180 185 

Grunnskole i Fauske kommune          pr. skoleår 283500 292000 
Kommersielle arrangement avtales med 
administrasjonen i Park/idrett i hvert enkelt tilfelle. 
Minstepris kr. 4.700. I tillegg  beregnes strøm for 
arrangement som er strømkrevende.                                           
Pr.døgn 

4700 
 
 
 

4850 

 
Skolebygningene 2010 2011 
Gymsal  62 80 

 
 

Vestmyra barnehage 2010 2011 
Ballettsal    pr. time        120 135 
Squashhall    pr. time        62 70 

 
Fauske Kunstgressbane 2010 2011 
Trening    pr. time 300 320 
7-er kamp    pr. kamp 430 450 
11-er kamp    pr. kamp 850 870 
Ved turneringer og lignende avtales pris med Park og 
idrettsadministrasjonen 

  

       
 

Fauskebadet  2010 2011 
Billettpris   Voksne         
                                                Barn 
                                                Familie  
                                                Honnør 
Ungdom 16-19 år som framviser kulturkortet 

70 
50 

185 
60 
50 

80 
60 

200 
70 
60 

Klippekort              Voksne     12 klipp    
                                                 Barn         12 klipp 
                                                Honnør     12 klipp 

700 
480 
590 

 
 

840 
650 
700 

Grupper over 10 personer       Voksne 60 70 



                                                Barn 38 45 
Årskort                                 Voksne 
                                              Barn 
                                              Honnør 
Rabatt 20% på årskort ved framvisning av gyldig 
årskort fra Friskhuset 

2600 
1760 
2070 

 
 

3000 
2000 
2500 

 

Halvårskort                           Voksne 
                                              Barn 
                                              Honnør 

1300 
880 

1035 

1800 
1200 
1500 

Leie av terapibasseng    520 
 

600 
 

Grunnskolens bruk i Fauske 
25 m. basseng pr klassetime u/badevakt 
Terapibassenget pr. klassetime u/badevakt 
Begge bassengene pr. klassetime u/badevakt 

 
375 
196 
542 

 
385 
205 
560 

Sulitjelma Bad  2010 2011 
Billettpris   Voksne         
                                                 Barn 
Ungdom 16-19 år som framviser kulturkortet 

44 
18                 

46 
19 

 
Klippekort  -20 klipp voksne 
                                       -20 klipp  barn 

545 
210 

560 
216 

 
Grunnskolens bruk i Sulitjelma 98000 101000 
Årskort voksne 1400 1440 
Halvårskort voksne 720 740 
Årskort barn 430 442 
Halvårskort barn 215 220 

 
Iverksetting 
De nye satsene gjelder fra 01.01.2011 

 
 
DRIF-073/10 VEDTAK-  17.11.2010 

 
Kjell Sverre Jakobsen (FRP) foreslo følgende tillegg: 
Fauskebadet 
Det innføres månedskort med følgende priser: 
Voksne kr. 500,- pr. mnd. kort 
Barn kr. 290,- pr. mnd. kort 
Honnør kr. 320,- pr. mnd. kort 
 
Arnt Pedersen (H) foreslo: 
Fauskebadet 
Uendrede satser fra 2010 – 2011. 
 
Nils Christian Steinbakk (FL) foreslo: 
Fauske Idrettshall: 
Satsen på utleie av idrettshallen økes ikke mer enn 2,8 % som for øvrig. 
 
Lisbeth Kvæl (AP) foreslo: 
Satser Sulitjelma Bad 
Voksne kr. 50,- 



Barn: kr. 15,- 
 
H’s forslag ble enstemmig vedtatt. 
FL’s forslag ble enstemmig vedtatt. 
AP’s forslag ble enstemmig vedtatt. 
FRP’s forslag ble enstemmig vedtatt. 
Innstillingen med endringer ble enstemmig vedtatt. 
 
INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 
Kommunestyret vedtar følgende satser for 2011: 
 
Betalingssatser utleie, billetter, kontingenter. 
• Kommunens frivillige og ikkekommersielle lag og foreninger for barn og unge 

skal ha gratis lokaler i kommunens bygg til sine faste aktiviteter/undervisning. 
• Det skal være samsvar i utleiepris mellom sammenlignbare lokaler. 
• Arrangement i regi av Fauske kommune fritas for leie i egne bygg og anlegg. 
 
Ved avbestilt lokale seinere enn en uke før arrangementsdato betales 50 % av 
leieprisen. I helt spesielle tilfeller kan leien fravikes. Dette avgjøres av Rådmannen. 

 
Fauske Idrettshall 

 
2010 2011 

Hele hallen – ikke kommersielle arr.  pr. time  370 380 
                                                            pr. døgn 2700 2775 
Voksne , samt brukere fra andre kommuner 
                                                          hel hall pr. time 
                                                         1/3 hall pr. time 
                                                         2/3 hall pr. time 

 
187 
74 

146 

 
192 

76 
150 

Videregående skole – undervisning    1/3 hall pr. time 
Avtale med videregående regulerer leien for skoleåret   
basert på konsumprisindekesen  året før . D.v.s at leien 
blir regulert til skolestart 11/12basert på 
konsumprisindeksen året før. 

180 185 

Grunnskole i Fauske kommune          pr. skoleår 283500 291438 
Kommersielle arrangement avtales med 
administrasjonen i Park/idrett i hvert enkelt tilfelle. 
Minstepris kr. 4.700. I tillegg  beregnes strøm for 
arrangement som er strømkrevende.                                           
Pr.døgn 

4700 
 
 
 

4832 

 
Skolebygningene 2010 2011 
Gymsal  62 80 
 

 
Vestmyra barnehage 2010 2011 
Ballettsal    pr. time        120 135 
Squashhall    pr. time        62 70 

 
Fauske Kunstgressbane 2010 2011 
Trening    pr. time 300 320 
7-er kamp    pr. kamp 430 450 



11-er kamp    pr. kamp 850 870 
Ved turneringer og lignende avtales pris med Park og 
idrettsadministrasjonen 

  

       
 

Fauskebadet  2010 2011 
Billettpris   Voksne         
                                                Barn 
                                                Familie  
                                                Honnør 
Ungdom 16-19 år som framviser kulturkortet 

70 
50 

185 
60 
50 

70 
50 

185 
60 
50 

Klippekort              Voksne     12 klipp    
                                                 Barn         12 klipp 
                                                Honnør     12 klipp 

700 
480 
590 

 
 

700 
480 
590 

Grupper over 10 personer       Voksne 
                                                Barn 

60 
38 

60 
38 

Årskort                                 Voksne 
                                              Barn 
                                              Honnør 
Rabatt 20% på årskort ved framvisning av gyldig 
årskort fra Friskhuset 

2600 
1760 
2070 

 
 

2600 
1760 
2070 

 

Halvårskort                           Voksne 
                                              Barn 
                                              Honnør 

1300 
880 

1035 

1300 
880 

1035 
Månedskort                           Voksne 
                                              Barn 
                                              Honnør 

 500 
290 
320 

Leie av terapibasseng    520 
 

520 
 

Grunnskolens bruk i Fauske 
25 m. basseng pr klassetime u/badevakt 
Terapibassenget pr. klassetime u/badevakt 
Begge bassengene pr. klassetime u/badevakt 

 
375 
196 
542 

 
375 
196 
542 

Sulitjelma Bad  2010 2011 
Billettpris   Voksne         
                                                 Barn 
Ungdom 16-19 år som framviser kulturkortet 

44 
18                 

50 
15 

 
Klippekort  -20 klipp voksne 
                                       -20 klipp  barn 

545 
210 

560 
216 

 
Grunnskolens bruk i Sulitjelma 98000 101000 
Årskort voksne 1400 1440 
Halvårskort voksne 720 740 
Årskort barn 430 442 
Halvårskort barn 215 220 

 
Iverksetting 
De nye satsene gjelder fra 01.01.2011 

 



 
FOR-109/10 VEDTAK-  29.11.2010 

 
Driftsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 
Kommunestyret vedtar følgende satser for 2011: 
 
Betalingssatser utleie, billetter, kontingenter. 
• Kommunens frivillige og ikkekommersielle lag og foreninger for barn og unge 

skal ha gratis lokaler i kommunens bygg til sine faste aktiviteter/undervisning. 
• Det skal være samsvar i utleiepris mellom sammenlignbare lokaler. 
• Arrangement i regi av Fauske kommune fritas for leie i egne bygg og anlegg. 
 
Ved avbestilt lokale seinere enn en uke før arrangementsdato betales 50 % av 
leieprisen. I helt spesielle tilfeller kan leien fravikes. Dette avgjøres av Rådmannen. 

 
Fauske Idrettshall 

 
2010 2011 

Hele hallen – ikke kommersielle arr.  pr. time  370 380 
                                                            pr. døgn 2700 2775 
Voksne , samt brukere fra andre kommuner 
                                                          hel hall pr. time 
                                                         1/3 hall pr. time 
                                                         2/3 hall pr. time 

 
187 
74 

146 

 
192 

76 
150 

Videregående skole – undervisning    1/3 hall pr. time 
Avtale med videregående regulerer leien for skoleåret   
basert på konsumprisindekesen  året før . D.v.s at leien 
blir regulert til skolestart 11/12basert på 
konsumprisindeksen året før. 

180 185 

Grunnskole i Fauske kommune          pr. skoleår 283500 291438 
Kommersielle arrangement avtales med 
administrasjonen i Park/idrett i hvert enkelt tilfelle. 
Minstepris kr. 4.700. I tillegg  beregnes strøm for 
arrangement som er strømkrevende.                                           
Pr.døgn 

4700 
 
 
 

4832 

 
Skolebygningene 2010 2011 
Gymsal  62 80 
 

 
Vestmyra barnehage 2010 2011 
Ballettsal    pr. time        120 135 
Squashhall    pr. time        62 70 

 
Fauske Kunstgressbane 2010 2011 
Trening    pr. time 300 320 
7-er kamp    pr. kamp 430 450 
11-er kamp    pr. kamp 850 870 
Ved turneringer og lignende avtales pris med Park og 
idrettsadministrasjonen 

  



       
 

Fauskebadet  2010 2011 
Billettpris   Voksne         
                                                Barn 
                                                Familie  
                                                Honnør 
Ungdom 16-19 år som framviser kulturkortet 

70 
50 

185 
60 
50 

70 
50 

185 
60 
50 

Klippekort              Voksne     12 klipp    
                                                 Barn         12 klipp 
                                                Honnør     12 klipp 

700 
480 
590 

 
 

700 
480 
590 

Grupper over 10 personer       Voksne 
                                                Barn 

60 
38 

60 
38 

Årskort                                 Voksne 
                                              Barn 
                                              Honnør 
Rabatt 20% på årskort ved framvisning av gyldig 
årskort fra Friskhuset 

2600 
1760 
2070 

 
 

2600 
1760 
2070 

 

Halvårskort                           Voksne 
                                              Barn 
                                              Honnør 

1300 
880 

1035 

1300 
880 

1035 
Månedskort                           Voksne 
                                              Barn 
                                              Honnør 

 500 
290 
320 

Leie av terapibasseng    520 
 

520 
 

Grunnskolens bruk i Fauske 
25 m. basseng pr klassetime u/badevakt 
Terapibassenget pr. klassetime u/badevakt 
Begge bassengene pr. klassetime u/badevakt 

 
375 
196 
542 

 
375 
196 
542 

Sulitjelma Bad  2010 2011 
Billettpris   Voksne         
                                                 Barn 
Ungdom 16-19 år som framviser kulturkortet 

44 
18                 

50 
15 

 
Klippekort  -20 klipp voksne 
                                       -20 klipp  barn 

545 
210 

560 
216 

 
Grunnskolens bruk i Sulitjelma 98000 101000 
Årskort voksne 1400 1440 
Halvårskort voksne 720 740 
Årskort barn 430 442 
Halvårskort barn 215 220 

 
Iverksetting 
De nye satsene gjelder fra 01.01.2011 

 
 
KOM-090/10 VEDTAK-  14.12.2010 

 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 



 
VEDTAK: 
Kommunestyret vedtar følgende satser for 2011: 
 
Betalingssatser utleie, billetter, kontingenter. 
• Kommunens frivillige og ikkekommersielle lag og foreninger for barn og unge 

skal ha gratis lokaler i kommunens bygg til sine faste aktiviteter/undervisning. 
• Det skal være samsvar i utleiepris mellom sammenlignbare lokaler. 
• Arrangement i regi av Fauske kommune fritas for leie i egne bygg og anlegg. 
 
Ved avbestilt lokale seinere enn en uke før arrangementsdato betales 50 % av 
leieprisen. I helt spesielle tilfeller kan leien fravikes. Dette avgjøres av Rådmannen. 

 
Fauske Idrettshall 

 
2010 2011 

Hele hallen – ikke kommersielle arr.  pr. time  370 380 
                                                            pr. døgn 2700 2775 
Voksne , samt brukere fra andre kommuner 
                                                          hel hall pr. time 
                                                         1/3 hall pr. time 
                                                         2/3 hall pr. time 

 
187 
74 

146 

 
192 

76 
150 

Videregående skole – undervisning    1/3 hall pr. time 
Avtale med videregående regulerer leien for skoleåret   
basert på konsumprisindekesen  året før . D.v.s at leien 
blir regulert til skolestart 11/12basert på 
konsumprisindeksen året før. 

180 185 

Grunnskole i Fauske kommune          pr. skoleår 283500 291438 
Kommersielle arrangement avtales med 
administrasjonen i Park/idrett i hvert enkelt tilfelle. 
Minstepris kr. 4.700. I tillegg  beregnes strøm for 
arrangement som er strømkrevende.                                           
Pr.døgn 

4700 
 
 
 

4832 

 
Skolebygningene 2010 2011 
Gymsal  62 80 
 

 
Vestmyra barnehage 2010 2011 
Ballettsal    pr. time        120 135 
Squashhall    pr. time        62 70 

 
Fauske Kunstgressbane 2010 2011 
Trening    pr. time 300 320 
7-er kamp    pr. kamp 430 450 
11-er kamp    pr. kamp 850 870 
Ved turneringer og lignende avtales pris med Park og 
idrettsadministrasjonen 

  

       
 

Fauskebadet  2010 2011 
Billettpris   Voksne         70 70 



                                                Barn 
                                                Familie  
                                                Honnør 
Ungdom 16-19 år som framviser kulturkortet 

50 
185 

60 
50 

50 
185 

60 
50 

Klippekort              Voksne     12 klipp    
                                                 Barn         12 klipp 
                                                Honnør     12 klipp 

700 
480 
590 

 
 

700 
480 
590 

Grupper over 10 personer       Voksne 
                                                Barn 

60 
38 

60 
38 

Årskort                                 Voksne 
                                              Barn 
                                              Honnør 
Rabatt 20% på årskort ved framvisning av gyldig 
årskort fra Friskhuset 

2600 
1760 
2070 

 
 

2600 
1760 
2070 

 

Halvårskort                           Voksne 
                                              Barn 
                                              Honnør 

1300 
880 

1035 

1300 
880 

1035 
Månedskort                           Voksne 
                                              Barn 
                                              Honnør 

 500 
290 
320 

Leie av terapibasseng    520 
 

520 
 

Grunnskolens bruk i Fauske 
25 m. basseng pr klassetime u/badevakt 
Terapibassenget pr. klassetime u/badevakt 
Begge bassengene pr. klassetime u/badevakt 

 
375 
196 
542 

 
375 
196 
542 

Sulitjelma Bad  2010 2011 
Billettpris   Voksne         
                                                 Barn 
Ungdom 16-19 år som framviser kulturkortet 

44 
18                 

50 
15 

 
Klippekort  -20 klipp voksne 
                                       -20 klipp  barn 

545 
210 

560 
216 

 
Grunnskolens bruk i Sulitjelma 98000 101000 
Årskort voksne 1400 1440 
Halvårskort voksne 720 740 
Årskort barn 430 442 
Halvårskort barn 215 220 

 
Iverksetting 
De nye satsene gjelder fra 01.01.2011 

 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
 
 



 
Utskrift sendes:     
Fagleder park/idrett    
Kommunalsjefer    
Regnskapssjef    
Revisor    
Økonomisjef    
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VANN-, AVLØP- OG SLAMGEBYRER 2011 
   
 
Vedlegg: Beregning av vanngebyr 2011 

Beregning av avløpsgebyr 2011 
 

 
Saksopplysninger: 
 
Vann- og avløpsgebyrer for 2011 er beregnet ut fra revisjon av tiltaksplan i Hovedplan 
vannforsyning i 2005, revidert Hovedplan avløp 2005, forslag til budsjett for 2011, vedtak om 
utbygging av nytt vannbehandlingsanlegg i Valnesfjord i k-sak 102/08. 
 
For å få et korrekt bilde av gebyrutviklingen over en lengre periode, er kapitalkostnader, 
driftskostnader og beregnede gebyrer satt inn i tabeller (vedlagt). 
 
 
Tabellene er i grove trekk bygd opp som følger: 
Generelt gjelder det at kostnader og inntekter til og med 2009 er virkelige tall hentet fra 
kommuneregnskapet. For 2010 er tallene stipulert ut fra medgåtte kostnader og inntekter pr. 
oktober 2010. For 2010 og senere er tallene satt opp iht. hovedplaner og økonomiplaner. 
Kapitalkostnader fra og med 2011 og framover er stipulert.  
 
Punkt Forklaring 
1-4 For årene 2011-2013 er det benyttet investeringer iht. økonomiplanen for vann- og 

avløpssektoren og tillagt kostnader for bygging av Valnesfjord vannbeh.anlegg. 
5-7 Beregning av investeringsgrunnlaget. 
6-12 Beregning av gebyrgrunnlaget er gjort mht gjeldende og stipulert kommunalbankrente, 
 virkelig og stipulerte driftskostnader samt beregnede administrasjonskostnader iht. 
 modell skissert av Salten kommunerevisjon. 
13-16 Beregning av gebyrer pr. bolig ut fra antall boliger og utgifts-/ inntektsgrunnlaget. 
17-21 Beregning av inntekter ut fra et valgt gebyr. 
22 Beregnet årsresultat. Positivt tall betyr at kommunen har større inntekter enn utgifter 
23 Akkumulert differanse mellom inntekter og kostnader over tid, dvs. status på vann- og 
 avløpsfond. 
 
 



VANNPROSJEKTER 
 
Fauske kommune har de seneste årene investert betydelig på vannsektoren. 
 
 
Følgende større investeringsprosjekter kan kort nevnes: 
 
Klungset vannverk 
 
Nytt vannbehandlingsanlegg satt i drift i 2004. Investering ca. 12 mill. 
 
Stengvann vannverk 
 
Nytt vannbehandlingsanlegg satt i drift høsten 2007. Investering ca. 20 mill. 
 
Valnesfjord vannverk 
 
Fauske kommune overtok i 2001 og 2002 Nedre og Øvre Valnesfjord vannverk og ble i 2005 
knyttet sammen til ett vannverk. Iht. k-sak 102/08 skal det investeres i nytt 
vannbehandlingsanlegg. Investering ca. 21 mill. Medio oktober er entreprenør for tekniske 
anlegg valgt og bygningsentreprise er sendt ut på konkurranse.  
 
Nordvik vannverk 
 
Fauske kommune overtok fra 1/1-08 Nordvik vannverk. Nytt vannbehandlingsanlegg er 
ferdigbygd. 
 
Miljøgata Fauske sentrum 
 
Fauske kommune har investert nærmere 10 mill. i utskifting av VA-nett i sentrumsområdet i 
forbindelse med Miljøgateprosjektet. 
 
Landledning i Vatnbygdveien 
 
Fauske kommune skal investere 3,5 mill. i ny hovedvannledning mellom Vatnbygda og Finneid. 
Prosjektet er nedprioritert i 2008-2010, men vil bli videreført i 2011. 
 
Rehabilitering vannledninger i Sulitjelma 
 
Det er utført en omfattende rehabilitering av vannforsyningsnettet i Sulitjelma de siste år. I 2009 
er det på grunn av store lekkasjeproblemer i Bursimarka skiftet ut VA-nett i et større område. 
Prosjektet er videreført i 2010. 
 
Ny vannforsyning til Grønås og Bringsli  
 
Vinteren/ våren 2008 førte Fauske kommune fram ny vannforsyning til Grønåsområdet. I 2010 
er det ført fram ny vannforsyning til Moan o Bringsli i Valnesfjord. 
 
Rehabilitering vann 
 



I 2009/10 er det rehabilitert hovedvannledninger på Medås-Tverå og utskifting vannledning i 
forb. med ny undergang under jernbanen i Eiaveien. 
 
 
AVLØPSPROSJEKTER: 
 
I årene som kommer foreslås det en økt aktivitet på avløpssektoren. 
 
På 80-tallet ble det gjort store investeringer på avløpssektoren. Blant annet ble alle enkeltutslipp i 
sentrumsområdene fra Finneid i øst og til Lund/ Stranda i vest samlet til et felles Renseanlegg på 
Erikstad. Forventet levetiden til disse tekniske installasjonene er nå i ferd med å nås. Utskifting 
av pumpestasjoner er derfor og vil fortsatt være et satsningsområde framover. 
 
Av andre større avløpsprosjekter kan det nevnes avløpsutbygging i Strømsnes/ Furnesområdet i 
Valnesfjord i 1996/97. 
 
Av framtidige større prosjekter kan det nevnes nytt avløpsrenseanlegg i Østerkløft samt samling 
av enkeltutslipp med tilhørende avløpsrensing i Sulitjelma (skisseprosjekt er ferdig). 
 
 
VANN- OG AVLØPSPROSJEKTER: 
 
Ny veg og framføring vann og avløp mellom Finneid og Hauan 
 
Fauske kommune har i 2006/07 framført ny veg samt VA-nett mellom Finneid og Hauan. 
Investering ca. 7,2 mill. 
 
Boligfelt Finneidlia 
 
Veg-, vann- og avløpsanlegg er med unntak av asfaltering ferdig i Greplyngveien og i Finneidlia 
i Hauan.  
 
Rehabilitering av VA-nett 
 
Fauske kommune sliter fortsatt med store lekkasjer på gamle VA-anlegg. Det investeres 3-4 mill. 
årlig til utskiftinger både i Fauskeområdet, i Valnesfjord og i Sulitjelma. På Fauske kan nevnes 
omfattende opprydding i Nymoveien/ Geitbergveien og i området Sjøvollveien/ Erikstadveien. 
 
Nytt VA-anlegg Fauskemyra 
 
I forbindelse med utbygging av Byggmakker på Krokdalsmyra er det anlagt nytt 
overvannsanlegg mellom Sildreveien og til Farvikbekken. I prosjektet er det medtatt utskifting 
av vann- og avløpsnett i samme område. I 2010 pågår det framføring av nytt vann- og avløpsnett 
fra Gryttingveien og til Fauske Handelspark. Dette blant annet for å bedre brannvanns-dekningen 
i området samt legge til rette for framtidig avløpsutbygging i området. 
 
 
KONKLUSJON VANNSEKTOREN 
 



Vannsektoren har de senere år investert betydelige midler på sektoren, spesielt på bygging av 
vannbehandlingsanlegg, jfr. ovenfor. Det vil likevel fortsatt være store utfordringer med hensyn 
til utskifting av vannforsyningsnett både i Sulitjelma, Valnesfjord og Fauske.  
 
Det er investert betydelig på vannsektoren de siste årene, men lav rente gjør at det ikke vil være 
nødvendig å justere vannavgiften for 2011.  
 
 
KONKLUSJON AVLØPSSEKTOREN 
 
Avløpsgebyrene har de siste årene bygget opp et betydelig avløpsfond. Årsaken til dette er i 
hovedsak forholdsvis moderate investeringer på sektoren.  
 
Avløpsgebyrene ble redusert fra 2008 til 2009. Dette sammen med lave rentekostnader gjør at 
det ikke er nødvendig å endre avløpsgebyrene.  
 
 
KONKLUSJON SLAMSEKTOREN 
 
Det er balanse mellom kostnader og inntekter på sektoren. 
 
 
INNSTILLING : 

 
Fauske kommunestyre øker ikke vann-, avløp- og slamgebyrer fra 2010 til 2011. 

 
 
DRIF-074/10 VEDTAK-  17.11.2010 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 
Fauske kommunestyre øker ikke vann-, avløp- og slamgebyrer fra 2010 til 2011. 

 
 
FOR-110/10 VEDTAK-  29.11.2010 

 
Driftsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 
Fauske kommunestyre øker ikke vann-, avløp- og slamgebyrer fra 2010 til 2011. 

 
 
KOM-091/10 VEDTAK-  14.12.2010 

 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
Fauske kommunestyre øker ikke vann-, avløp- og slamgebyrer fra 2010 til 2011. 

 



 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
       
 
 
Utskrift sendes:     
Enhetsleder VVA    
Kommunalsjefer    
Regnskapssjef    
Revisor    
Økonomisjef    
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FEIEAVGIFT 2011 
   
 
Vedlegg: Budsjettforutsetninger Salten Brann IKS 
 
Sammendrag: 
 
Fra Salten Brann IKS har vi fått melding om at det ikke er foreslått endringer i feieavgiften for 
2011. 
 
Avgiften er ikke endret siden 2008 og utgjør kr 300,50 pr pipeløp. 
 
Rådmannen legger fram forslag om at feieavgiften for 2011 holdes uendret. Uendret. 
 
INNSTILLING : 

 
Feieavgiften for 2011 holdes uendret med kr 300,50 (ekskl mva) pr pipeløp. 

 
 
DRIF-075/10 VEDTAK-  17.11.2010 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 
Feieavgiften for 2011 holdes uendret med kr 300,50 (ekskl mva) pr pipeløp. 

 
 
FOR-111/10 VEDTAK-  29.11.2010 

 
Driftsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 
Feieavgiften for 2011 holdes uendret med kr 300,50 (ekskl mva) pr pipeløp. 

 
 
KOM-092/10 VEDTAK-  14.12.2010 



 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
Feieavgiften for 2011 holdes uendret med kr 300,50 (ekskl mva) pr pipeløp. 

 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
Utskrift sendes:     
Kommunalsjefer    
Regnskapssjef    
Revisor    
Salten Brann IKS Postboks 319 8001 BODØ 
Økonomisjef    
 
 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


